

နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့ အခမ်းအနားအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှု သမိုင်းဖြစ်ရပ်များကို Graphic Board များဖြင့် ပြသရန်စီစဉ်ထားရှိ



အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ သမိုင်းဝင်မော်ကွန်းကျောက်စာတိုင်ကို ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၇ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီနာယက ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေသည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ အာဇာနည်ဗိမာန်သို့ ရောက်ရှိပြီး နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားကျင်းပရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု တို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယသမ္မတအား ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဗိုလ်ချုပ် အောင်စိုး၊ အခမ်းအနားကျင်းပရေးဗဟိုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ရန်ကုန် မြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်စိုးနှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ကော်မတီဝင် များက အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားတွင် အာဇာနည်ဗိမာန်အတွင်း အာဇာနည် ခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုသမိုင်း ဖြစ်ရပ်များကို Graphic Board များဖြင့် ပြသရန်စီစဉ်ထားရှိမှု အာဇာနည်ဗိမာန် အဆင်း လှေကားကို တိုးချဲ့ပြင်ဆင်မှုနှင့် အာဇာနည်ဗိမာန် ပရဝဏ်အတွင်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရှိမှုများကို ရှင်းလင်းပြသရာ ဒုတိယသမ္မတက လှည့်လည် ကြည့်ရှုပြီး လိုအပ်သည်များကို မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ ဗိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်းပြတိုက်သို့ ရောက်ရှိပြီး နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနား အတွက် ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းပုံတူ ဆီလီကွန် ရုပ်တုပြသထားရှိမှု၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ရှားပါးဓာတ်ပုံများ၊ အသုံးအဆောင် ပစ္စည်းများပြသရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ *

၂၄ နာရီအတွင်း လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း ပိုမိုအားကောင်းလာနိုင်

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅

ယနေ့မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော် အနောက်မြောက်ပိုင်းနှင့် ယင်းနင်းဆက်စပ်လျက်ရှိသော အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဩရိယာကမ်းခြေနှင့် အနောက်ဘင်္ဂလားကမ်းခြေတို့တွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းတစ်ခုဖြစ်ပေါ်နေသည်။ အဆိုပါ လေဖိအားနည်း ရပ်ဝန်းသည် နောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ပိုမိုအားကောင်းလာနိုင်သည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလပေဒဿနိကဌာနမှ သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ (ကြေးမုံ)

၁၉၉၅ ခုနှစ်ထုတ်အောက် ဘတ်စ်ကားများ YBS ယာဉ်လိုင်းများတွင် ဇွန်လကုန်အထိသာ ပြေးဆွဲခွင့်ပြုမည်

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

ရန်ကုန်မြို့၌ ပြေးဆွဲနေသည့်ခရီးသည်တင် ယာဉ်များတွင် ၁၉၉၅ မော်ဒယ်နှင့်အောက် အိုဟောင်း ဘတ်စ်ကားများကို ယခုလ ၂၀ ရက် နောက်ဆုံး ထား၍ အပ်နှံခွင့်ပြုထားပြီးနောက် ယင်းအိုဟောင်း ဘတ်စ်ကားများကို ဇွန်လကုန်အထိသာ ဆက်လက် ပြေးဆွဲခွင့်ပြုထားကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာပိုင် အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာမောင်အောင်က ပြောသည်။

YBS ယာဉ်လိုင်းများတွင် ယာဉ်အို ယာဉ်ဟောင်း များကို အပ်နှံခွင့်ပြုထားပြီး လူစီးယာဉ်စလစ် ပြန်လည်ထုတ်ပေးလျက်ရှိရာ ၁၉၉၅ မော်ဒယ်နှင့် အောက် အိုဟောင်းယာဉ်များကို ယခုလ ၂၀ ရက်

နောက်ဆုံးထားကာ အပ်နှံရမည်ဟု ညွှန်ကြားချက် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး စာရင်းပေးအပ်ခဲ့သော ယာဉ်များကို ဇွန်လကုန်အထိ ပြေးဆွဲခွင့်ပြုထားခြင်းဖြစ်သည်။ “အပ်နှံယာဉ်တွေကို ဇွန်လကုန်အထိ ပြေးဆွဲ ခွင့်တော့ပြထားပါတယ်။ ဇွန်လကုန်တာနဲ့ အဲဒီကား တွေအားလုံး ပြေးဆွဲခွင့်မရှိတော့ပါဘူး။ ဝယ်ယူ ထားတဲ့ ကားသစ်တွေနဲ့ အစားထိုးပြေးဆွဲပေးသွား မှာဖြစ်ပြီး အခုလမ်းကြောင်းတွေ ရေးဆွဲဆောင်ရွက် နေပါတယ်” ဟု ဒေါက်တာမောင်အောင်က ပြောသည်။

သက်တမ်း နှစ်(၂၀)နှင့်အထက် အိုဟောင်း ဘတ်စ်ကားများအား အစားထိုးလဲလှယ်သည့်အစီ အစဉ်အရ ၁၉၉၅ ခုနှစ် မော်ဒယ်နှင့်အောက် ခရီးသည်တင်ဘတ်စ်ကားများအား အပ်နှံ၍ လူစီး

ယာဉ်စလစ် ထုတ်ပေးခြင်းကို ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလမှ စတင်လက်ခံဆောင်ရွက်ပေး ခဲ့ပြီး ဇွန် ၂၀ ရက်တွင် အဆိုပါယာဉ်များကို နောက်ဆုံးထားအပ်နှံရန် ညွှန်ကြားချက် ထုတ်ပြန်ခဲ့ သည်။ ယင်းအား လိုက်နာခြင်းမရှိပါက လုပ်ငန်း လိုင်စင်သိမ်းကာ လူစီးစလစ်ထုတ်ပေးခြင်းကို ပယ်ဖျက်သွားမည်ဟု မေ ၁၅ ရက်က ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည့် လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးနှင့် YBS ယာဉ်လိုင်းများ အစည်းအဝေးတွင် ဝန်ကြီးကညွှန်ကြားခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။

စာရင်းများအရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ပြေးဆွဲနေသော ဘတ်စ်ကားစီးရေမှာမူလစာရင်း အရ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ သို့ *

Let's Build Together!

ရုံးချုပ်
 • အမှတ် (၁၂၃) အလံပြဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
 • ဖုန်း - ၀၉၅ - ၁ - ၂၅၅၈၁၉-၃၈
 • ဖက်စ် - ၀၉၅ - ၁ - ၂၅၅ ၈၃၉
 • Email : ho@maxcement.com
 • Sales Hotline - ၀၉၅ - ၉ - ၇၇၀၇၇၀၇၇၀
 • Technical Hotline - ၀၉၅ - ၉ - ၉၆၀၉၆၀၅၆၀

စက်ရုံ
 • တောင်ဖီလာ၊ လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်။
 • ဖုန်း - ၀၉၅ - ၉ - ၅၀၀၀၇၃၇၊ ၀၉၅ - ၉ - ၄၉၂၅၅၂၄
 • Email: factory@maxcement.com

MAX CEMENT

Website: www.maxmyanmargroup.com

ကျွန်း

အမြစ်ပါမကျန်တိုက်ဖျက်ကြရမည်

ယနေ့သည် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ဖြစ်သည်။ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ဇွန်လ ၂၆ ရက်နေ့သို့ ကျရောက်တိုင်း ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအားလုံးလိုလို မူးယစ်ဆေးဝါးများဖျက်ဆီးခြင်း၊ ဟန့်တားရှုတ်ချခြင်းတို့ကို ကျယ်ကျယ် ပြန့်ပြန့်ပြုလုပ်ကြသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်၍ ကြောက်မက်ဖွယ် ကောင်းပုံကို လူသားမျိုးနွယ်တစ်ရပ်လုံးအား လူညွန့်တုံးစေမည့် ပစ္စည်း အဖြစ် ညွှန်းဆိုထားသည်။ အဆိုပါမူးယစ်ဆေးဝါးများကို နိုင်ငံတိုင်း နိုင်ငံတိုင်း အပြင်းအထန်တိုက်ဖျက်ကြသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ပတ်သက်သည့် ပြစ်ဒဏ်များကိုလည်း ကြီးကြီးမားမားပေးထားသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်၍ ကိုလိုနီလက်ထက် က ဆိုးမေ့ဟုဆိုထားသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါး၏ဇာစ်မြစ်များမှာ လွတ်လပ်ရေးရရှိပြီးကတည်းက နယ်စပ်ဒေသ၊ အထူးသဖြင့် ရွှေကြိတ် ဒေသတွင် အမြစ်တွယ်လာခဲ့သည်။ နိုင်ငံတော်က မူးယစ်ဆေးဝါး အန္တရာယ်ကို အမျိုးသားရေးရန်အဖြစ်သတ်မှတ်ကာ စစ်ဆင်ရေး အသွင်အမျိုးမျိုးဆင်နွှဲ၍ တိုက်ဖျက်ခဲ့ကြသည်။ ၁၉၇၆ ခုနှစ်မှ ၁၉၈၈ ခုနှစ်အထိ မိုးဟိန်း၊ တောင်ထိပ်ပန်း၊ အောင်မိုးဟိန်း၊ ဝရဲပန်း၊ တောင်ရန်ရှင်း စသည်ဖြင့် အကြီးစားစစ်ဆင်ရေးများဆောင်ရွက်ခဲ့ သလို ကောက်ရိုး၊ မဲလုံး၊ နှင်းပန်း၊ ဇင်နာ၊ မိုးကြိုး၊ ဖရဲသီး စသည်ဖြင့် ဒေသန္တရစစ်ဆင်ရေးများကိုလည်း အဆက်မပြတ်ဆင်နွှဲခဲ့သည်။

၁၉၉၉ ခုနှစ်မှစတင်ပြီး မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးတိုက်ဖျက်ရေး အတွက် မဟာဗျူဟာ နှစ်ရပ်နှင့် နည်းဗျူဟာ သုံးရပ် ချမှတ်ကာ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ပြန်လည် ထူထောင်ရေး၊ အသိပညာပေးရေး၊ တားဆီးနှိမ်နင်းရေး၊ ရှာဖွေဖမ်းဆီး ရေးတို့ကို အဖွဲ့အစည်းပေါင်းစုံပူးပေါင်းကာ အလေးထားဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြသည်။ ထိုသို့တားဆီးတိုက်ဖျက်ကြသောကြောင့် မူးယစ်ဆေးဝါး ထုတ်လုပ်၊ ရောင်းဝယ်၊ သုံးစွဲမှုများမှာ တစ်စတစ်စလျော့ကျသွားရ မည်ဖြစ်သော်လည်း တစ်စတစ်စတိုးလာသည်ကို ဆင်ခြင်သုံးသပ်ကြရ မည်ဖြစ်သည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးများကို ထုတ်လုပ်သူများရှိ၍ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကား သူများရှိသည်။ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသူများရှိ၍ သုံးစွဲသူများရှိသည်။ တစ်ချိန်က ဘိန်းဖြူဟုလူသိများသော မူးယစ်ဆေးဝါးကို အလွယ်တကူ သုံးစွဲနိုင်ရန်အတွက် ဆေးပြားအသွင်ထုတ်လုပ်လာကြသည်။ မူးယစ် ဆေးဝါးသည် စိတ်ခံစားမှုပြင်းထန်ပြီး ငွေရလွယ်ကူသောကြောင့် လူ့ဘောင်လောကတွင် ဆက်လက်ရှင်သန်နေသည်ဟု ဆိုချင်ဆိုကြသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ မူးယစ်ဆေးဝါးကို အမြစ်ပြတ်တိုက်ဖျက်ချေမှုန်းကြ ရမည်မှာ အမျိုးသားရေးတာဝန်ဖြစ်သည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးကို များသောအားဖြင့် လူငယ်လူရွယ်များ သုံးစွဲကြသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးသည် အကြောက်အလန့်နည်းသော၊ စူးစမ်းချင်သော၊ တက်ကြွလိုသော လူငယ်လူရွယ်များနယ်ပယ်သို့ စီးဆင်းလေ့ရှိသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးသည် လူငယ်လူရွယ်များ၏ဘဝနှင့် လူမှုပတ်ဝန်းကျင်အသိုင်းအဝိုင်းလောကကို နင်းချေဖျက်ဆီးပစ်နိုင်သည်။ လူငယ်လူရွယ်များပျက်စီးလျှင်၊ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းဖျက်ဆီးခံရလျှင် ထိုနိုင်ငံ၏အနာဂတ်အတွက် ရင်လေးဖွယ်ဖြစ်သည်။ လတ်တလောတွင် နယ်မြေဒေသအချို့၌ ဒုစရိုက်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့ရာတွင် လုပ်ဖူးကိုင်ဖူးခြင်း မရှိသည့် လူငယ်လူရွယ်များလည်း ပါဝင်လာသည်ကိုတွေ့ရသည်။ ၎င်းတို့အနေဖြင့် ငွေကြေးရလိုခြင်းထက် လုပ်ရဲကိုင်ရဲသည့် မူးယစ် ဆေးဝါးကဲ့သို့ တွန်းအားများရှိနေသောကြောင့်ဟု ဆိုနိုင်သည်။

ယခုအခါ မူးယစ်ဆေးဝါးများမှာ မြို့၊ ရွာ၊ ရပ်ကွက်များအထိ စိမ့်ဝင်ထိုးဖောက်ရောက်ရှိနေသည်ကို တွေ့ရသည်။ လူငယ်လူရွယ်များ အတွက် အန္တရာယ်ကြီးမားလှသည်။ ရပ်ရွာများတွင် လူငယ်လူရွယ်များ အတွက် မူးယစ်ဆေးဝါးအရက်သေစာများ ပြောင်ပြောင်တင်းတင်း ပေါပေါများများ ရောင်းချနေကြသည်ကို စိုးရိမ်ရသလို ထို့ထက်အန္တရာယ် ကြီးမားသည့် မူးယစ်ဆေးဝါးပျံ့နှံ့မှုကိုလည်း ထိတ်လန့်ရမည်ဖြစ်သည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်အန္တရာယ်ဝင်များ လူ့ဘောင်လောကအတွင်းသို့ အလွယ် တကူရောက်ရှိလာမှုများကို အပြင်းအထန်တားဆီးကြရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့တားဆီးနိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးတွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ ။

တရားရုံးအသုံးပြုသူများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅
တရားရုံး အသုံးပြုသူများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေး နွေးပွဲဖွင့်ပွဲကို ယမန်နေ့ နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ ၌ ကျင်းပသည်။



ဖွင့်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေက ပြည်ထောင်စုတရား လွှတ်တော်ချုပ်က တရားစီရင်ရေး ဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း (၂၀၁၅-၂၀၁၇)ကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် စီမံ ကိန်း၏ တတိယနှစ်သို့ ရောက်ရှိနေပြီ ဖြစ်ကြောင်း၊ တရားရုံးဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို အလွယ်တကူ လက်လှမ်းမီနိုင်ရေး တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင် ရန်ဟူသည့် မဟာဗျူဟာရည်မှန်းချက် အောင်မြင်နိုင်ရေးအတွက် တရားရုံး

အသုံးပြုသူများအတွက် ဝန်ဆောင်မှု ဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲကို ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဖွင့်ပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်

တော် တရားသူကြီးများ၊ တိုင်းဒေသ ကြီး တရားရေးဦးစီးမှူး၊ တရားရေး အရာရှိများနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်ကြသည့် ခရိုင်တရား

သူကြီးများနှင့် မြို့နယ်တရားသူကြီး များ တက်ရောက်ကြပြီး အလုပ်ရုံဆွေး နွေးပွဲကို ဇွန် ၂၃ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ကင်ပွန်းချောင်းကျေးရွာတွင် အသိပညာပေးဟောပြော

ကျိုက်ထို ဇွန် ၂၅
ချောင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအထက် ကျိုက်ထိုမြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းနှင့် ဌာန ဆိုင်ရာများပူးပေါင်း၍ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကို ဇွန် ၂၃ ရက် နံနက် ပိုင်းက ကျိုက်ထိုမြို့နယ် ကင်ပွန်း

ချောင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း(ခွဲ)၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့် ရှောက်ရေးအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်စန်းစန်းမိုးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ



ဒေါ်စောယုဝေက အကြမ်းဖက်ခံရမှု မရှိရေး၊ ကင်ပွန်းချောင်းနယ်မြေ ရဲစခန်းမှူး၊ ရဲအုပ်ကျော်သူရက လူကုန်ကူးမှုမရှိစေရေး၊ မူးယစ်ဆေး ဝါးအန္တရာယ်တားဆီးရေး၊ အမှတ် (၇၈)ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့စု ကျိုက်ထို တပ်စိတ်မှ ရဲတပ်ကြပ်ကြီးထွန်းအေး သိန်းက ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်း ကမ်းဆိုင်ရာများ၊ ကင်ပွန်းချောင်း ကျွန်းမာရေးမှူး ဦးမြင့်မောင်မောင်က တီဘီရောဂါနှင့် သွေးလွန်တုပ်ကွေး ရောဂါများကို ဟောပြောခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့် ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌက ကျောင်း သုံးဗလာစာအုပ်များနှင့် စာရေး ကိရိယာများ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ပြီး ကျိုက်ထိုမြို့နယ် ပြန်/ဆက်ဦးဦးဌာနက နံရံကပ်ပြဘုတ်များနှင့် စာအုပ်စာ စောင်များကို ပြသပေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် ကာကွယ်တားဆီးရေး အသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင်ဖြန့်ဝေ

ပခုက္ကူ ဇွန် ၂၅
မူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရား မဝင်ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပခုက္ကူခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနမှ ပြည်သူများ မူးယစ်ဆေးဝါး အန္တရာယ်ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် အသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင် များကို ယနေ့နံနက် ၆ နာရီမှ စတင် ကာ ပခုက္ကူမြို့၊ပေါ်ရီ မြို့၊မဇေး၊ တားကြီးကွင်းနှင့် လက်ဖက်ရည်ဆိုင် များ၌ ဖြန့်ဝေပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါလက်ကမ်းစာစောင်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်နှင့် ပတ် သက်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ်များ သိရှိလိုက်နာသင့်သည့် အချက်များ၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား သုံးစွဲခြင်း၏ဆိုးကျိုးများ၊ လူငယ် လူရွယ်များ ဆေးသုံးစွဲရာမှ စွဲစေတတ် သည့်ဆေးဝါးများ၊ စိတ်ကြွေးဆေး အမျိုး အမည်များ၊ ဆေးတစ်ရိုက်သည် အလွယ်ကလေး ဘေးဒိုက်သည်၊ အရွယ်မရွေး၊ လူသားအားလုံး၏ အန္တရာယ်ပိုင်းဝန်းကာကွယ်၊ မူးယစ် ဆေးသုံး လူညွန့်တုံး ဆုံးရှုံးဘဝ ကာကွယ်ကြ စသည့်ဆောင်းပါးများ၊ အချက်အလက်များပါဝင်ပြီး ပခုက္ကူ ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်ဝင်းမေနှင့် ဝန်ထမ်းများက အသိ ပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ (ဆလိုင်းကိုင်း)



ကျွန်း
နေ့စဉ်သတင်းစာ

စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်
စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊
ဦးကျော်ဇေယျာမြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊
ဒေါ်မေလှသင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း

သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊
ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊
ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊
ဒေါ်ခင်ဇာလီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်၊
ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း၊
သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနွင်းလှ

ပြည်တွင်းရေးရာ



နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားကျင်းပရေးဗဟိုကော်မတီနာယက ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း ပြတိုက်တွင် နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားအတွက် ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

* ရှေ့မိုးမှ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်ရှိ ဝန်ကြီးများရုံး(ယခင် အတွင်းဝန်များရုံး)သို့ သွားရောက်ပြီး လွတ်လပ်ရေး ရသည့်နေ့တွင် ယူနိုက်တက်အလံကို မြှုပ်နှံခဲ့ခြင်း မြန်မာနိုင်ငံတော်အလံကို ပြန်လည်လွှင့်တင်သည့် အလံတိုင်နေရာ၊ အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ သမိုင်းဝင်မော်ကွန်းကျောက်စာတိုင်နှင့်အဆိုပါ ကျောက်စာတိုင်ရှေ့ မြက်ခင်းပြင်၌ နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့တွင် ဝမ်းနည်းခြင်းအထိမ်းအမှတ် အဖြစ် နိုင်ငံတော်အလံကို တိုင်ဝက်သို့လွှင့်ထူမည့် အစီအစဉ်၊ တိုင်းပြုပြည်ပြုလွှတ်တော်ကျင်းပရာ နေရာ၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့်တကွ အာဇာနည် ခေါင်းဆောင်ကြီးများကျဆုံးရာ အစည်းအဝေး ခန်းမ ပြင်ဆင်ထားရှိမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေး သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး ရှမ်း(မြောက်)ဒေသရှိ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများနှင့် တွေ့ဆုံ ဝန်ကြီးဌာန၏ ဆောင်ရွက်ပေးမှုများရှင်းလင်း၊ လိုအပ်ချက်များ ပြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဝင်းမြတ်အေးသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးမြို့၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ လားရှိုး မြို့နယ်ရှိ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံစဉ် တိုင်းရင်းသားဒေသခံ ပြည်သူများအနေဖြင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အစိုးရနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုရရှိလာပြီး ယုံကြည်မှုများ ပိုမို တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းလာပါကြောင်း၊ လူ့ဂုဏ်သိက္ခာနှင့်ပြည့်စုံသော လူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် ဘေးအန္တရာယ်များ ကို ကြိုကြိုခံနိုင်ဆိုင်နိုင်သော လူ့ အသိုက်အဝန်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်လာ စေရေးကို ရှေးရှု၍ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများနှင့် နီးစပ်မှုရှိမှသာ လိုအပ်ချက်များကို ဖော်ထုတ် အကောင်အထည်ဖော်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လူသားတိုင်း ဒီမိုကရေစီ



စံနှုန်းနှင့်ညီသော လူ့အခွင့်အရေးကို ရရှိနိုင်ရန် မူဝါဒများ၊ ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေများဖြင့် ကြိုးစားဆောင်ရွက် နေပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သော ဒေသခံပြည်သူများက လိုအပ် ချက်များကိုတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းပေးပြီး လားရှိုးမြို့နယ် လူမှုကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းသုံးယာဉ်ဝယ်ယူရန်အတွက် မတည်ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၊ တိုင်းရင်းသား ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့များအတွက် ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၂၄ သိန်းနှင့် လတ်တလောဖြစ်စဉ်များကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သော ဆေးရုံတက်လူနာ တစ်ဦးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ တို့ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ သည်။ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဆင်းရွေလီ ဘိုးဘွားရိပ်သာသို့ ရောက်ရှိပြီး ဘိုးဘွားများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ အားပေး စကားပြောကြားကာ ဘိုးဘွားများ အတွက် အဝတ်အထည်နှင့် ထောက်ပံ့ငွေများကို ပေးအပ်သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သည် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန လူငယ် သင်တန်းကျောင်း(လားရှိုး) သို့ ရောက်ရှိပြီး သင်တန်းသားများနှင့် ထူးချွန်လူငယ်များကို တွေ့ဆုံခဲ့ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်း ကွင်းသင်းစစ်ဆေး

သံဖြူရောင် ဇွန် ၂၅ သံဖြူရောင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အခင်းကျေးရွာအုပ်စု အောက်ငှက်ပျောတောကျေးရွာ၏ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေနှင့် ငွေစာရင်းပုံစံများပြုစုထိန်းသိမ်းထားရှိမှုများကို ဇွန်လ တတိယပတ်က မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မြန်မာနိုင်ငံတံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူအများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန်ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်

မြန်မာနိုင်ငံတံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၈) ၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ ရက် (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်) ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။ ၁။ ဤဥပဒေကို မြန်မာနိုင်ငံတံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။ ၂။ မြန်မာနိုင်ငံတံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃-က တွင် - (က) ပုဒ်မခွဲ (၁) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်။ (၁) Notwithstanding anything contained in any other laws, in the case of instruments (conveyance, gift and mortgage-deed) affecting immovable property situated wheresoever in the whole of the Republic of the Union of Myanmar, stamp duties charged by Articles 23, 33 and 40 (a) respectively of Schedule (I) annexed to this Act shall be increased by an additional stamp duty of 2 per centum for a consideration equal to the market-value of the property so situated. (၂) ပုဒ်မခွဲ (၂) တွင်ပါရှိသော "The Ministry of Finance of the Union Government" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "The Ministry of Planning and Finance of the Union Government" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ "to the Township Development Funds" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "to the respective Region or State Government" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် လည်းကောင်း အသီးသီးအစားထိုးရမည်။

၃။ မြန်မာနိုင်ငံ တံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၅၊ ပုဒ်မခွဲ (က) နှင့် ပုဒ်မ ၄၀၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)၊ ပုဒ်မခွဲ(၁) တို့တွင်ပါရှိသော "ten times" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "three times" ဟု အသီးသီးအစားထိုးရမည်။ ၄။ မြန်မာနိုင်ငံတံဆိပ်ခေါင်းအက်ဥပဒေ နောက်ဆက်တွဲဇယား ၁ တွင် ပါရှိသော အမှတ်စဉ်(၁၅) ရှိ "one and a half per centum" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "0.5 per centum" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ်(၂၃)ရှိ "Three per centum" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "Two per centum" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ် (၃၅) (၀) ရှိ "kyat 600" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "kyat 300" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ် (၆၂) ရှိ "0.3 per centum" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "0.1 per centum" ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီးအစားထိုးရမည်။

* ၁၉၉၅ ခုနှစ်မှ အစိုး ၇၀၀၀ ကျော်ခန့်ရှိသော်လည်း နေ့စဉ်အမှန်တကယ် ပြေးဆွဲခဲ့သည့် ယာဉ်မှာအစိုး ၃၈၀၀ ခန့်သာရှိသည်ဟု သိရသည်။ အဆိုပါစာရင်းတွင် နှစ် ၂၀ ကျော် အိုဟောင်းစီးတီးဘတ်စ်ယာဉ်များအပါအဝင် မိနီဘတ်စ်အရေ အတွက် ၁၇၀၀ ခန့်၊ ဒိုင်နာ၊ ဘီအမ်ယာဉ်များအပါအဝင် အစိုး ၃၀၀၀ ကျော်ခန့် ရှိကြောင်း သိရသည်။ လက်ရှိအစိုးရက ဝယ်ယူထားသော ဘတ်စ်ကားသစ် အစိုး ၁၀၀၀၊ ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီတို့မှ ဝယ်ယူထားသော ဘတ်စ်ကားသစ် အစိုး ၁၆၀၀ ခန့်၊ စုစုပေါင်းအစိုး၂၆၀၀ ခန့် ယခုလအတွင်း အပြည့်အဝ ရရှိမည်ဖြစ်ရာ အပ်နှံယာဉ်အဟောင်းများနေရာတွင် ယာဉ်အသစ်များဖြင့် အစားထိုးပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုအာဏာပိုင်အဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ မောင်အောင်က ပြောသည်။ (ဆုနင်းလှ)

မျိုးစေ့မြေဩဇာပိုးသတ်ဆေးဥပဒေများ ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်း

သီပေါ ဇွန် ၂၅ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကျောက်မဲခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူး၍ မျိုးစေ့မြေဩဇာပိုးသတ်ဆေးဥပဒေများအား တိကျစွာလိုက်နာဆောင်ရွက်ရေး အတွက် ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းခြင်းကို ဇွန် ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရဲထွဋ်နိုင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကျောက်မဲခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးမောင်မောင်အေး၊ ဒုတိယမြို့နယ် ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်စိမ်းနုဝေနှင့် မြေမျိုးပို့တာဝန်ခံများက ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရေးအတွက် အသီးသီးရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။ အဆိုပါ ပိုးသတ်ဆေးဥပဒေများဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းပွဲသို့ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ် များမှ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အရောင်းဆိုင်ပိုင်ရှင်နှင့် ဝန်ထမ်း ၁၀၀၀ ခန့် တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ (သီပေါ)

ပါကစ္စတန်အရှေ့ပိုင်း၌ ရေနံတင်ယာဉ် ပေါက်ကွဲမီးလောင်၊ ဒေသခံရွာသူရွာသား ၁၄၆ ဦးထက်မနည်း သေဆုံး

အစ္စလာမာဘတ် ဇွန် ၂၅

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်း ဘာဟာဝါပူရ်မြို့ ဆင်ခြေဖုံးဒေသရှိ အဝေးပြေးလမ်းပေါ်၌ ဇွန် ၂၅ ရက်က စက်သုံးဆီ တင်ဆောင်လာသော ရေနံတင်ယာဉ်တစ်စီး ပေါက်ကွဲမီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာ လူပေါင်း ၁၄၆ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးရပြီး ၁၃၀ ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဇွန် ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရေနံတင်ယာဉ်တစ်စီးမှောက်မှဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် ယင်းယာဉ်ပေါ် တင်ဆောင်လာသော စက်သုံးဆီကိုရယူရန် ဒေသခံ ရွာသူရွာသားများ စုဝေးရောက်ရှိလာခဲ့ကြပြီးနောက် ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း၊ ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ဝိုင်းအံ့ရောက်ရှိနေသူများ မီးလောင်ဒဏ်ရာရရှိကာ သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရသူများပြားရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဆူလေမန်ဆူဖီက ပြောကြားသည်။

ဒဏ်ရာရသူများအနက် လူ ၄၀ ကို ဘာဟာဝါပူရ်မြို့ရှိ ပီတိုရီယဆေးရုံ၌ ဆေးဝါးကုသပေးလျက်ရှိပြီး ၎င်းတို့မှာ ၁၈ နှစ်အရွယ်က ၇၀ ရာခိုင်နှုန်း မီးလောင်ဒဏ်ရာရရှိထားသူများဖြစ်ကြောင်း၊ ၁၅ ဦးထက်မနည်းမှာ စိုးရိမ်ရသည့်အခြေအနေတွင်ရှိကြောင်း ဒေါက်တာဟာကာက ပြောကြားသည်။

ပါကစ္စတန်ကြည်းတပ်မှ စစ်ရဟတ်ယာဉ်များက ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ဒေသဆိုင်ရာ ဆေးရုံများနှင့် အရေးပေါ်ဆေးဝါးကုသရေးဌာနများသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။

တိုင်းမှောက်သွားသော ရေနံတင်ယာဉ်မှ ယိုစိမ့်လာသောစက်သုံးဆီကို ခပ်ယူနိုင်ရန် ရေနံတင်ယာဉ်အနီးအပါးသို့ လူအများအပြေးအလွှား ရောက်ရှိလာခဲ့ကြကြောင်း၊ စုပွဲရောက်ရှိလာသောလူအုပ်အတွင်း လူတစ်ဦးက စီးကရက်တစ်လိပ်ကို မီးညှိရာမှ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားရသည်ဟု ယူဆရကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ တောင်ပိုင်း ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့ဖြစ်သော ကရာချီမြို့မှ လာဟိုးမြို့သို့ ရေနံတင်ယာဉ်မောင်းနှင်လာချိန်တွင် ဘာဟာဝါပူရ်မြို့အနီး၌ မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးမှောက်မှဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

စက်သုံးဆီယိုစိမ့်မှုဖြစ်ပွားကြောင်း ဒေသခံဗလီဝတ်ကျောင်းတစ်ခု၏



လော်စပီကာဖြင့် ဒေသခံရွာသူ ရွာသားများကို နှိုးဆော်မှုပြုလုပ်ခဲ့ပြီးနောက် ရေနံတင်ကားတိုင်းမှောက်သည့်နေရာသို့ ရွာသူရွာသားများ အစုအဝေးအလိုက် အပြေးအလွှား သွားရောက်ခဲ့ကြကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ ရောက်ရှိလာသည့် ရွာသူ ရွာသားများ၏ မော်တော်ဆိုင်ကယ် အစီး ၃၀ ခန့်မှာလည်း မီးလောင်ပျက်စီးခဲ့ရကြောင်း မျက်မြင်တွေ့ရှိသူများက ပြောသည်။

ရိုက်တာ။



၂၀၁၉ ခုနှစ်အတွင်း ရုရှားနိုင်ငံမှ အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ တင်ပို့မည့် KA-226T ရဟတ်ယာဉ်ကို တွေ့ရစဉ်။

စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ ဖက်စပ်ထုတ်လုပ်ရေး ရုရှားနည်းပညာကုမ္ပဏီများကို အိန္ဒိယဖိတ်ခေါ်

မော်စကို ဇွန် ၂၅

အိန္ဒိယကုမ္ပဏီများအား နည်းပညာလွှဲပြောင်းပေးအပ်ရေးနှင့် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ ပူးတွဲထုတ်လုပ်ရေးတို့ ပြုလုပ်နိုင်စေရန် ရုရှားကုမ္ပဏီများက အဆိုပြုလွှာများတင်သွင်းရန် အိန္ဒိယကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး အာရွန်းဂျိတ်လီက ဖိတ်ခေါ်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရုရှားနိုင်ငံ မြို့တော် မော်စကို၌ ကျင်းပမည့် တက္ကနိပစ္စည်း-၂၀၁၇ ဟု အမည်ပေးထားသော နှီးနှောဖလှယ်ပွဲတွင် အိန္ဒိယကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးက အထက်ပါအတိုင်းပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။

ရုရှားနိုင်ငံ၏ကာကွယ်ရေးနည်းပညာလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီကြီးများသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများစွာ ရရှိထားကြပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ အိန္ဒိယကုမ္ပဏီများနှင့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများအကြား ဖက်စပ်လုပ်ငန်းများထူထောင်ရေးကို အလေးပေးရန် မိမိတို့အစိုးရအဖွဲ့က မူဝါဒရေးရာ ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်ထားပြီးဖြစ်ရာ ရုရှားကာကွယ်ရေး နည်းပညာကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် အိန္ဒိယကုမ္ပဏီများနှင့် ဖက်စပ်လုပ်ငန်းများထူထောင်ရန် ဖိတ်ခေါ်ကြောင်း ဝန်ကြီးဂျိတ်လီက ပြောကြားသည်။

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဂျိတ်လီသည် ဇွန် ၂၀ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ ရုရှားနိုင်ငံ၌ ရှိနေခဲ့သည်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ ဂျက်တိုက်လေယာဉ်များ၊ ရေပင်သင်္ဘောများနှင့် တိုက်ပွဲဝင်သံချပ်ကာကားများကဲ့သို့ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာယာဉ်များ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် ရုရှားနှင့်အိန္ဒိယကုမ္ပဏီများ အစုစပ်ပြုလုပ် ဖက်စပ်လုပ်ငန်းများထူထောင်ရန် ၎င်းက တိုက်တွန်းသည်။

ပီတီအိုင်း။

ဒုံးကျည်နှင့် နျူကလီးယားအစဉ်များ မြောက်ကိုရီးယားအဆုံးသတ်ရန် ကိုရီးယားစစ်ပွဲနှစ်ပတ်လည်နေ့တွင် တောင်ကိုရီးယား တိုက်တွန်း

ဆိုးလ် ဇွန် ၂၅

ဒုံးကျည်နှင့် နျူကလီးယားနည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်များအား အတောင်အထည်ဖော်နေမှုကို အဆုံးသတ်ပါရန် ကိုရီးယားစစ်ပွဲ စတင်ခဲ့မှု နှစ်ပတ်လည်နေ့တွင် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံကို တိုက်တွန်းလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဇွန် ၂၅ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ပဲ့ထိန်းဒုံးကျည်ပစ်လွှတ်ခြင်းကဲ့သို့သော ရန်စလှုံ့ဆော်သည့် စစ်ရေးလှုပ်ရှားမှုများကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း တောင်ကိုရီးယား ဝန်ကြီးချုပ် လီနက်ယွန်က မြို့တော်ဆိုးလ်၌ ကျင်းပမည့် ကိုရီးယားစစ်ပွဲ နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် ပြောကြားသည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီ၏ဆုံးဖြတ်ချက်များကို အာခံသည့်အနေဖြင့် ဆဌမအကြိမ်မြောက် နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုတစ်ရပ်ကို လည်းကောင်း၊ ပဲ့ထိန်းဒုံးကျည်စမ်းသပ်မှုများကို လည်းကောင်း ထပ်မံပြုလုပ်ဦးမည်ဆိုသော စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ ပေါ်ထွက်နေချိန်အတွင်း ၁၉၅၀-၁၉၅၃ ခုနှစ်ကိုရီးယားစစ်ပွဲစတင်ဖြစ်ပွားမှု နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ဆိုးလ်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

နျူကလီးယားလက်နက်ကင်းမဲ့သော ကိုရီးယားကျွန်းဆွယ်အဖြစ် ရပ်တည်လာနိုင်စေရေးအတွက် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက နျူကလီးယားနှင့် ဒုံးကျည်များစမ်းသပ်မှုကို ရပ်ဆိုင်းပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်လီက ပြောကြားသည်။

၁၉၅၀ ပြည့်နှစ် ဇွန် ၂၅ ရက်တွင် ကိုရီးယားစစ်ပွဲ စတင်ခဲ့သည်။ မြောက်ကိုရီးယားတပ်ဖွဲ့များသည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၃၈ ဒီဂရီမျဉ်းပြိုင်ကို ဖြတ်ကျော်ကာ လျှပ်တစ်ပြက် ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာမှ စစ်ပွဲစတင်ခဲ့သည်။ စစ်ပွဲကြီးအတွင်း အမေရိကန်ဦးဆောင်သော ကုလသမဂ္ဂတပ်ဖွဲ့များက တရုတ်နှင့်ဆိုဗီယက် ထောက်ခံသော မြောက်ကိုရီးယားတပ်ဖွဲ့နှင့် တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြပြီး ၁၉၅၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၇ ရက်တွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲခဲ့ကြသည်။

ရိုက်တာ။

ဂျပန်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း၌ အင်အား ၅ ဒသမ ၆ ပြင်းအားရှိ ငလျင်လှုပ်ခတ်

ကျိုတို ဇွန် ၂၅

ဇွန် ၂၅ ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် ဂျပန်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း၌ ပြင်းအား ၅ ဒသမ ၆ ရှိသော ငလျင်တစ်ခုလှုပ်ခတ်ခဲ့ကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

အဆိုပါငလျင်သည် နာဂါနိုစီရင်စုအလယ်ပိုင်းသို့ ဦးတည်လှုပ်ခတ်ခဲ့ပြီး ပြင်းအား ၅ ဒသမ ၆ ရစ်ချ်တာ စကေးရှိကြောင်း ဂျပန်မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒအေဂျင်စီမှ တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်းအဖွဲ့၏ ရိုက်ကူးထားသော ဝီဒီယိုပိုင်တွင် ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ကီဆိုမြို့ရှိ ယာဉ်တစ်စီး၏ပြတင်းခံခါးမုန်များ အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာ ကွဲထွက်သွားသည်ကို တွေ့ရသည်။ နာဂါနိုစီရင်စုရှိ ရဲဌာနချုပ်များက ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာအနည်းငယ်ရရှိသူများ၏ သတင်းပို့ချက်များကို ရရှိကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က ဆိုသည်။ ထို့ပြင် လျှပ်စစ်မီးပြတ်တောက်မှု၊ ရေပေးစနစ်ပြတ်လပ်မှုနှင့် အိမ်ခေါင်မိုးပေါ်ရှိ သွပ်ပြားများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှု စသည့် သတင်းပို့ချက်များလည်း ရရှိကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က ဆိုသည်။

ကင်ဆိုင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးကုမ္ပဏီက တာကာဟာမာနျူကလီးယားစက်ရုံရှိ ဓာတ်ပေါင်းဖိုနှစ်ခုသည် ပုံမှန်လည်ပတ်လျက်ရှိသည်ဟု အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။

အခြားသောနျူကလီးယားစက်ရုံများကလည်း ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ဓာတ်ပေါင်းဖိုများ ထိခိုက်မှုမရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပညာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေး နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ(အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍ)ပိတ်ပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၇ ခုနှစ် ပညာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေး နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ(အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍ) ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ တက္ကသိုလ်စိန်ရတနာခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပသည်။

နှီးနှောဖလှယ်ပွဲတွင် စာတမ်းရှင်များက ဇွန် ၂၄ ရက်တွင် တက္ကသိုလ်များ၌ Faculty များ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ရေးစာတမ်း၊ ဆရာ၊ ကျောင်းသားဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးစာတမ်း၊ လေးနှစ်သင် ပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်များအဖြစ် အဆင့်မြင့်တင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးစာတမ်း၊ Credit Transfer System ကို အဆင့်မြင့်ပညာတက္ကသိုလ်များတွင် လက်တွေ့ကျင့်သုံးနိုင်ရေးစာတမ်း၊ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရေးစာတမ်း ငါးစောင် ဖတ်ကြားတင်သွင်းခဲ့ပြီး ယနေ့တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်လမ်းညွှန်(မူကြမ်း) ပြင်ဆင်ပြုစုရေးစာတမ်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများလက်ခံခြင်းနှင့် တက္ကသိုလ်ပြောင်း၊ ဘာသာရပ်ပြောင်းလျှောက်ထားလာခြင်းအပေါ် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး စာတမ်း၊ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်များတွင် Internal Quality Assurance ကို ပီပြင်စွာကျင့်သုံးနိုင်ရေးနှင့် တက္ကသိုလ်များ၏ Ranking သတ်မှတ်နိုင်ရေးစာတမ်း၊ ဆရာ ဆရာမများ၏ ရာထူးတိုး/ပြောင်းရေးမူများ သတ်မှတ်နိုင်ရေးစာတမ်း၊ အရည်အသွေးပိုမိုကောင်းမွန်သော အဝေးသင်ပညာရေးစနစ်ပေါ်ထွက်လာရေးစာတမ်း၊ ဆရာ ဆရာမ၊

အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ အရည်အသွေးမြင့်မားရေး အားပေးဆောင်ရွက်ရေးစာတမ်း စသည့် စာတမ်းငါးစောင် တို့ကို ဖတ်ကြားတင်သွင်းကြရာ တက်ရောက်လာကြသူများက ဆွေးနွေးအကြံပြုခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသိန်းဝင်းက စာတမ်းအလိုက် ညှိနှိုင်းရရှိချက်များကို အကြံပြုဆွေးနွေးခြင်းနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များ ရေးဆွဲအတည်ပြုခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

နှီးနှောဖလှယ်ပွဲတွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနက မူလတန်းသင်ရိုးသင်ယူသူများအားလုံး မူလတန်းပညာသင်ယူပြီးမြောက်ပြီး အလယ်တန်းပညာ ဆက်လက်သင်ယူပြီးမြောက်သည့်အခါတွင် သင်ယူသူ၏ဝါသနာ၊ ဆန္ဒနှင့် အရည်အချင်းအရ နည်းပညာနှင့်သက်မွေး၊ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းများတက်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်း ပိုမိုရရှိရေး၊ တက္ကသိုလ်ပညာဆက်လက်သင်ယူနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများပိုမိုရရှိအောင် တွန်းအားပေးကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအားလုံး လူတော်လူကောင်းများ ဖြစ်လာရေး၊ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်တတ်သော စိတ်ဓာတ်ဖြင့် တာဝန်ယူတာဝန်ခံဆောင်ရွက်တတ်ရေး၊ တီထွင်ကြံဆမှုစွမ်းရည်မြင့်မားရေးအတွက် ထိထိရောက်ရောက် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး ပြုစု



ကြိုးပမ်းလျက်ရှိကြောင်း၊ ဇွန် ၂၄ ရက်နှင့် ၂၅ ရက် တို့တွင် တင်သွင်းသည့် စာတမ်း ၁၀ စောင်နှင့် ဗြိတိသျှကောင်စီမှ လေ့လာဆန်းစစ်အကြံပြုချက်အစီရင်ခံစာများသည် ပိုမိုတန်ဖိုးရှိသည့် ပညာရေးကို ဦးတည်ပြုပြင်ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်သော အရေးပါသည့်စာတမ်းများဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ပညာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ(အဆင့်မြင့်

ပညာကဏ္ဍ)သည် ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေ ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေနှင့် အမျိုးသားပညာရေး မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း (၂၀၁၆-၂၀၂၁) တို့နှင့်အညီ လက်တွေ့ကျကျ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး ခရီးရှည်အတွက် စတင်လိုက်သည့်ခြေလှမ်း၊ အောင်မြင်မှု၏ အစအဖြစ် သတ်မှတ်နိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိကြောင်း ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)



Miss Universe Sittwe 2017 Winner ဆုကို စစ်တွေမြို့နယ်ကိုယ်စားပြုအလှမယ် ဆွတ်ခူး

စစ်တွေ ဇွန် ၂၅

စစ်တွေမြို့တွင် ကျင်းပသည့် တတိယအကြိမ်မြောက် Miss Universe Sittwe 2017 ပြိုင်ပွဲကို ဇွန် ၂၄ ရက် ညနေပိုင်းက စစ်တွေမြို့ ဦးဥက္ကမခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါပြိုင်ပွဲတွင် Winner ဆုကို စစ်တွေမြို့နယ် ကိုယ်စားပြုဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အလှမယ် ကေခိုင်(No.12)က ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ပြီး First Runner ဆုကို တောင်ကုတ်မြို့နယ်ကိုယ်စားပြု လူလေး(No.10) နှင့် Second Runner ဆုကို စစ်တွေမြို့နယ် ကိုယ်စားပြု ဝင်ရောက်ယှဉ်ခဲ့သည့် ခင်စုလှိုင်(No.5)က ရရှိခဲ့ကြသည်။

Miss Universe Sittwe ပထမအကြိမ်တွင် ရသေ့တောင်ကိုယ်စားပြု မချိုချိုထွန်းက ရရှိခဲ့ပြီး ဒုတိယအကြိမ်တွင် မြောက်ဦးကိုယ်စားပြု မခိုင်သန္တာလင်းက ရရှိခဲ့ကာ ယခုတတိယအကြိမ်တွင် စစ်တွေမြို့နယ် ကိုယ်စားပြု ကေခိုင်က ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယနေ့ Miss Universe Sittwe 2017 ပြိုင်ပွဲသို့ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ ပြိုင်ပွဲဝင် ၁၇ ဦး တို့က ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)

ယနေ့ခေတ် ပညာရေးနှင့် ပညာရေးအမြင် ဟောပြောဆွေးနွေး

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် (အင်းစိန်) ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး စာကြည့်

တိုက်တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် “ယနေ့ခေတ်ပညာရေးနှင့် ပညာရေးအမြင်” ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲကို ဇွန် ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မြောက်ပိုင်းခရိုင် ပြန်/ဆက် ဦးစီး



ဌာန ဘက်စုံသုံးခန်းမ၌ပြုလုပ်ရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအေးမင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်အေးအေးစမ်း၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင် ပြန်/ဆက်ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ခင်သိတာဦး တို့က ပညာရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ပညာရေးကောင်းမွန်ရေးအတွက် မိဘ၊ ဆရာနှင့် ကျောင်းသား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် သင်ကြားရမည့် ဘာသာရပ်များကို ဆရာ ဆရာမများ ကျွမ်းကျင်မှုရရှိလိုအပ်ပြီး စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရာတွင် အလျှော့အတင်း ပြုလုပ်ထိန်းကျောင်းတတ်ရန် လိုအပ်ကြောင်း ကျောင်းသားများ၏ အရည်အချင်းအခြေအနေ မှန်ကန်မှုအတွက် ဆရာ ဆရာမများနှင့် မိဘများ အမြဲ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် ပညာရေးစိတ်ပညာဌာနမှ ပါမောက္ခ(ငြိမ်း) ဆရာမကြီး ဒေါ်နုနုဝင်းတင်က ဟောပြောရာ တက်ရောက်လာကြသူများ၏ သိရှိလိုသည်များကို ပြန်လည် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်း ရွှေလျားစာကြည့်တိုက်မှူး ဒေါ်ခင်နှင်းဦးက လက်ဆောင် ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ညက်ဟိန်း (အင်းစိန်)

❖ ကျောပုံးမှ

ယာယီပြောင်းရွှေ့နေထိုင်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကပွဲလီနယ်မြေ၌ မေ ၂၉ ရက်က မုန်တိုင်း အရှိန်ကြောင့် လေပြင်းတိုက်ခတ်ပြီး ပင်လယ်ရေလှိုင်း ရိုက်ခတ်မှုကြောင့် သောင်ကမ်းပါးများပြိုကျ၍ လူနေအိမ် လေးလုံးပျက်စီးခဲ့ရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်း ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနက ထောက်ပံ့ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ယင်းဖြစ်စဉ်များကြောင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က ပင်လယ်ကမ်းစပ်နှင့်ဝေးရာနေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ကြရန် ဒေသခံများကို ပြောကြားထားခဲ့ကြောင်းနှင့် ဒေသခံများအနေဖြင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုမရှိသည့် အတွက် ယခုကဲ့သို့ ဖြစ်စဉ်များထပ်မံဖြစ်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကပွဲလီနယ်မြေ၌ ဒေသခံအိမ်ခြေ ၄၂ အိမ်ရှိပြီး နယ်ဝေးမှ ရေလုပ်ငန်းဝေတ္တလာရောက်လုပ်ကိုင်သည့်

အိမ်ခြေ ၁၁ လုံးရှိကြောင်း၊ ကပွဲလီနယ်မြေသည် ယခင် တိုင်းကြီးကျွန်းကို မြို့အဖြစ် မသတ်မှတ်ခင်အချိန်ကတည်းက ကပွဲလီရွာအမည်ဖြင့် ဥယျာဉ်ခြံမြေများဖြင့် နေထိုင်လာခဲ့ကြပြီး ပင်လယ်ရေတိုက်စားခံရမှုများကြောင့် ရေလွတ်ရာသို့ တဖြည်းဖြည်းပြောင်းရွှေ့လာရင်း တချို့မြေပိုင်ဆိုင်သူများပင် သူတစ်ပါးမြေတွင် တစ်လလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ပေး၍ မြေငှားဖြင့် လုပ်ကိုင် စားသောက်နေကြရကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က ဘေးလွတ်ရာနေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ကြရန် ညွှန်ကြားခဲ့သော်လည်း မိမိတို့အနေဖြင့် မကြာခဏ ရေလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ရာမှ ယခုထပ်မံပြောင်းရွှေ့ စရာမရှိတော့ကြောင်း၊ မကြာခဏအိမ်များဖျက်၍ ပြောင်းရွှေ့နေရခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် ယခုအချိန်တွင် အိမ်တစ်လုံးပြန်ဆောက်ရန်ပင် ငွေကြေးအခက်အခဲများနှင့်ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း၊ ယခု သုံးလတွင် ယာယီအိမ် ဆောက်နေရန် နေရာချထားပေးမှုကို ကျေးဇူးတင်သော်လည်း သုံးလပြည့်ပါက ဆောက်ပြီးသားအိမ်ကိုဖျက်၍

ကမ်းခြေသို့ပင် ပြန်သွားနေရမည့်အခြေအနေရှိကြောင်း၊ လက်ရှိ ကျွန်တော်တို့နေထိုင်လျက်ရှိသော နေရာအနီးတွင် ရေလွတ်ပြီး ပိုင်ဆိုင်သူမရှိသည့်နေရာတွင် အိမ်ရာများကို ချထားပေးနိုင်မည်ဆိုပါက ပို၍ အဆင်ပြေနိုင်ကြောင်း ကပွဲလီနယ်မြေမှ ဒေသခံဦးအောင်ဇော်ဝင်းက မိမိယာကို ပြောသည်။

ယခုအချိန်တွင် ပင်လယ်ရေလှိုင်းရိုက်ခတ်မှုခံနေရသော အိမ်ခြေ ၁၉ လုံးအနက် ခုနစ်လုံးသာ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ရန် သဘောတူညီမှုရရှိထားပြီး အိမ်ခြေ ၁၂ လုံးမှာ နေ၍မရသည့်အခြေအနေမှ ပြောင်းရွှေ့မည့်အစီအစဉ်ရှိကြောင်း၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် အိမ်ခြေ ၁၉ လုံးကို သုံးလခန့် ယာယီပြောင်းရွှေ့၍ နေအိမ်ဆောက်လုပ်နေထိုင်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်းနှင့် ဒေသခံများ၏ အခက်အခဲများကို ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့နှင့် ညှိနှိုင်း၍ တင်ပြဆောင်ရွက် သွားကြရန် ပြောကြားထားကြောင်း သိရသည်။

ကျော်သူဟိန်း(ဟိုင်းကြီးကျွန်း)

ပြည်တွင်းရေးရာ

အကောက်ခွန်နှောင်းစာရင်းစစ်ဆေးခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် လေ့လာ

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅
အကောက်ခွန်တန်းဖိုးသတ်မှတ်ခြင်း နှင့် နှောင်းစာရင်း စစ်ဆေးခြင်းဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲများကို မြန်မာ နိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့ပြီးနောက် အကောက်ခွန်နှောင်းစာရင်း စစ်ဆေး ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ဂျပန် နိုင်ငံတွင် သွားရောက်လေ့လာခဲ့ ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။



များ၊ ကုန်သွယ်မှုနည်းလမ်းများကို စစ်ဆေးခြင်းဖြင့် ကုန်ပစ္စည်းကြေညာ လွှာများ၏ မှန်ကန်တိကျမှုအပေါ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနက ကျေနပ် လက်ခံနိုင်သည်အထိ စစ်ဆေးနိုင် သည့် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နှောင်းစာရင်း စစ်ဆေးခြင်းသည် ကုန်သွယ်မှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရေး ကို အထောက်အကူပြုသည့် အကောက်ခွန်လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ရပ် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တင်သွင်း လာသော ကုန်ပစ္စည်းများ သက်ဆိုင်ရာ ရေဆိပ်၊ လေဆိပ်နှင့် နယ်စပ် စစ်ဆေးရေးစခန်းများသို့ ရောက်ရှိပြီးနောက် ကုန်ပစ္စည်း ရှင်း လင်းထုတ်ယူခြင်းမပြုမီ အကောက်ခွန် တန်းဖိုးသတ်မှတ်ခြင်းသည် အချိန်ယူ လုပ်ဆောင်ရသောကြောင့် ကုန်သွယ် မှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရေးကို အဟန့် အတားဖြစ်စေရာ ကုန်သွယ်မှုလွယ်ကူ

ချောမွေ့စေရေးအတွက် WTO Valuation အရ ကုန်ပစ္စည်း၏ အမှန် တန်ဖိုးအပေါ် အခြေခံပြီး အကောက် ခွန်တန်းဖိုးသတ်မှတ်ခြင်းကို ဆောင် ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းကြောင့် ကုန်သွယ်မှုပမာဏ တိုးတက်မြှင့်မားလာသည်နှင့်အမျှ အကောက်ခွန်တန်းဖိုး သတ်မှတ်ရာ တွင် ရှိလာနိုင်သည့် Risk များကို လျော့ချ တင်သွင်း၊ တင်ပို့မှုစာရင်း များ၊ အကောက်ခွန်ကြေညာလွှာများ၊ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်နှင့် ဆက်စပ် နေသည့် မှတ်တမ်းမှတ်ရာများ၊ စာရွက်စာတမ်းများအား ပြန်လည် စစ်ဆေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့ တင်သွင်း၊ တင်ပို့ ကုမ္ပဏီ များမှ သတ်မှတ်ထားသော စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများကို လေးစားလိုက်နာမှု ရှိပါက ကုန်သွယ်မှုလွယ်ကူချောမွေ့ စေရေးကို အထောက်အကူပြုစေမည် ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတကာကုန်သွယ်မှု

လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ကုန်သွယ်ဘက်နိုင်ငံ များ၏ ယုံကြည်ကိုးစားမှု ပိုမိုရရှိနိုင် မည်ဟု သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် ကမ္ဘာ့အကောက် ခွန်အဖွဲ့(WCO)၏ ၁၀၉ နိုင်ငံမြောက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်ပြီး ၁၉၉၅ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့ (WTO) ၏ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံဖြစ်သည်။ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် မြန်မာ့အကောက်ခွန်ကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က မြန်မာအလိုအလျောက်ကုန်ပစ္စည်း ရှင်းလင်းရေးစနစ် (MACCS) လုပ်ငန်းစဉ်ကို အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မဟာဗျူဟာ လုပ်ငန်းစဉ် (၁၄) ရပ်တွင် အကောက် ခွန်ဆိုင်ရာ နှောင်းစာရင်းစစ်ဆေးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်မှာ တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

(ဆုနင်းလဲ့)

ဂျပန်နိုင်ငံ ကိုဘေးမြို့၌ ကျင်းပ ခဲ့သည့် Seminar for Myanmar Customs on CV & PCA in Japan ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံအကောက် ခွန်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းမြင့် ခေါင်းဆောင်သော မြန်မာ အကောက်ခွန် အရာထမ်း ၁၈ ဦးနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အေဂျင်စီ (JICA) မှ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင် Mr.Shuhei Ueno ဦးဆောင်သော အဖွဲ့ဝင် သုံးဦးတို့ တက်ရောက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အကောက်ခွန် နှောင်းစာရင်း စစ်ဆေးခြင်းသည် စနစ်ကျသည့် အကောက်ခွန်ထိန်းချုပ်မှုလုပ်ငန်းစဉ် တစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်မှုတွင် တိုက်ရိုက်(သို့မဟုတ်) သွယ်ဝိုက်၍ ပါဝင်သည့် အစစ်ဆေး ခံထိုက်သော ကုမ္ပဏီများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ် များ၏ မည်သည့်စနစ်ဖြင့်မဆို ထိန်း သိမ်းထားရှိသော မှတ်တမ်းမှတ်ရာ

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅ ။ တိရစ္ဆာန်ကူးစက်ရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဇွန် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက မှော်ဘီမြို့နယ် ရိုးဝေကျေးရွာ၌ ကျင်းပသည်။ ဟောပြောပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူ ၅၃ ဦးအား မှော်ဘီမြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာဝါဝါအုန်းနှင့် ဒု-ဦးစီးမှူးများက တိရစ္ဆာန်ကူးစက်ရောဂါများအကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေးများအကြောင်း ပညာပေးဟောပြောပြီး အသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခြင်း၊ တစ်နိုင်တစ်ပိုင် ဝက်မွေးသူများအား ပိုးသတ်ဆေးများ ဖြန့်ဝေခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

တိရစ္ဆာန်ကူးစက်ရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေး အသိပညာပေး ဟောပြော

မိသားစုကမ္ဘာ သာယာဖို့ အန္တရာယ်မူးယစ် ဆန့်ကျင်ဖို့
❖ မူးယစ်ရန်စွယ် အန္တရာယ် စုပေါင်းတိုက်ဖျက်မယ်။ ရှောင်လေဝေးဝေး မူးယစ်ဆေး မသုံးစွဲကြနှင့်လေး။
❖ သက်ရှည်ကျန်းမာ တို့ကမ္ဘာ မူးယစ်ဆေးဝါး တိုက်ဖျက်ပါ။ အားကစားဖြင့် မျိုးဂုဏ်မြှင့် မူးယစ်ဆေးကို ဆန့်ကျင်သင့်။
❖ မူးယစ်စွဲသူ ဖေးမကူ ရောင်းချသူကို အရေးယူ။ ပြိုင်တူဆောင်ရွက် တိုင်းပြည်တွက် စုပေါင်းတိုက်ဖျက် လက်တွဲလျက်။
❖ မူးယစ်ကင်းစင် ပြည်တစ်ခွင် အနာဂတ်ပန်းများ လန်းစေချင် မိသားစုကမ္ဘာ သာယာဖို့ အန္တရာယ်မူးယစ် ဆန့်ကျင်ဖို့။ ။
ဇင်ခန့်နိုင်
(အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရားမဝင် ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ကို ဂုဏ်ပြုပါသည်။)

ပြန်မာနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ပြန်ချိသူများအသင်းက စုစည်းတင်ပြသော ဇွန် ၁၄ ရက်မှ ဇွန် ၂၀ ရက်အထိထွက်ရှိသော စာအုပ်စာရင်း

Table with 4 columns: စဉ် (Order), စာအုပ်အမည် (Book Title), စာအုပ် (Author), ဝေးနှုန်း (Price), ထုတ်ဝေသည့်တိုက် (Publisher), ဖော်ထုတ်ခဲ့သောဖြစ်ရပ်မှန်မူခင်းများ (Notes), ဝေးနှုန်း (Price), စာအုပ်အမည် (Book Title). Rows include titles like 'မြတ်ဘုရားရွှေတိဂုံ', 'ကမ္ဘာကိုကိုင်လှုပ်သော ထို ၁၀ ရက်', 'နာကျင်ခြင်း မျက်ရည်စတွေနဲ့', etc.

ပြည်တွင်းရေးရာ

နာဂဒေသဘိုးဘွား ၄၀၀ ခန့် မှတ်ပုံတင်မရှိ၍ လူမှုရေးပင်စင်မရဖြစ်နေသော်လည်း ဒုတိယအကြိမ်တွင် ရရှိအောင်ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးမည်



လဟယ် ဇွန် ၂၅

နိုင်ငံတော်ကပေးသည့် လူမှုရေးပင်စင်ငွေရရှိရန် နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသရှိ လေရို၊ လဟယ်၊ နန်းယွန်းမြို့နယ်တို့တွင် လဟယ်မြို့နယ်အနေဖြင့် အသက်(၉၀)နှင့်အထက် ဘိုးဘွား ၄၀၀ ခန့် စာရင်း ပေးထားသော်လည်း အထောက်အထားမရှိ၍ မရသေးသော်လည်း ဒုတိယအကြိမ်တွင် ရရှိအောင် ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

တင်ရှိဖို့လိုပါတယ်။ သန်းခေါင်စာရင်းနဲ့မှတ်ပုံတင် ထဲက မွေးသက္ကရာဇ်လွဲရင် မှတ်ပုံတင်ထဲကဟာကိုပဲ အတည်ယူပါတယ်”ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်သိန်း သိန်းမြင့်က ပြောသည်။

စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း ၃၇ မြို့နယ်တွင် လူမှုရေးပင်စင်အများဆုံး ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်ဖြစ်ပြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်မှ ၃၂၄ ဦးနှင့် မုံရွာမြို့နယ်မှ ၂၅၉ ဦးရှိပြီး အနည်းဆုံးမှာ တစ်ဦးသာရှိသည့် ခန္တီးမြို့နယ်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်မှ အသက်(၉၀) နှင့်အထက် အဘိုးအဘွားများကို ပထမဆုံးအကြိမ် အဖြစ် လူမှုရေးပင်စင် တစ်လ ကျပ် ၁၀၀၀၀ နှုန်း ဖြင့် သုံးလစာကို ဇွန်လအတွင်း စတင်ပေးအပ်ရာ နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသမှ အဘိုးအဘွား များ မှတ်ပုံတင် သန်းခေါင်စာရင်းစသော အထောက် အထားများမရှိ၍ထောက်ပံ့ငွေမရရှိခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ လူမှုရေးပင်စင်ပေးရာတွင် ဘိုးဘွားများ ဧါနေအိမ်အရောက် သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးပိုင်းက သွားရောက်ပေးအပ်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဧကရာဇ်ကျနေသည့် ချင်းပြည်နယ် တွင် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုဆိုင်ရာများကို ဆောင်ရွက်ပေး နိုင်ရန် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနရုံးခွဲကို ယခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန(DICA) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်နိုင်ဦးက ပြောသည်။

ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနရုံးခွဲ ယခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ချင်းပြည်နယ်၌ ဖွင့်လှစ်မည်

(အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်) စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ချင်းပြည်နယ်တွင် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဦးအောင်နိုင်ဦး (ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ်) DICA ကလည်း ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီ များ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနရုံးခွဲကို ယခုနှစ် စက်တင် ဘာလတွင် ချင်းပြည်နယ်၌ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း များကို ဂျပန်နိုင်ငံ ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ (JICA) နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေပြီး ဖွံ့ဖြိုးမှုနည်းပေးနေသော ချင်းပြည်နယ်ကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဦးကျော်ဝင်းက အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ဈေးကွက် အနေအထားတို့အပေါ် လက်ရှိ ချင်းပြည်နယ်၏ ကော်ဖီကို ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံတို့မှ အများဆုံး စိတ်ဝင်စားမှုရှိနေပြီး မကြာမီ ဈေးကွက် ရရှိလာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(၀၀၀)

ကြေးမုံ သတင်းအတိုအထွာများ

ငွေဆောင်မြို့ နတ်ကုန်းကျေးရွာတွင် ကြက် ၁၀၀၀ ခန့် ဝင်ရောက်

ငွေဆောင် ဇွန် ၂၅
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငွေဆောင်မြို့ ငွေဆောင်ရွာအုပ်စု နတ်ကုန်း ကျေးရွာရှိ ကွင်းအမှတ်(၆၂၄)တွင် ဇွန် ၂၁ ရက်က ကြက်ဝမ်းဖြူ ခန့်မှန်း ကောင်ရေ တစ်ထောင်ခန့် ရွာဟောင်းကြီးကျေးရွာဘက်မှ ဝင်ရောက်လာ သဖြင့် ဦးရီနှင့် ငါးဦးပါအဖွဲ့က တုတ်များဖြင့် လိုက်လံရိုက်သတ်ခဲ့ရာ အကောင် ၁၅၀ ခန့် အသေဖမ်းမိခဲ့သဖြင့် မြေမြုပ်ခဲ့သည်။ ယင်းကြက်များ ဝင်ရောက်ခြင်းကြောင့် ကောက်ပဲသီးနှံများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမရှိကြောင်း၊ ဝါးပင်များမှ အရွက်နုလေးများကိုစားသုံးကြပြီး ကိုင်းချောင်း ချောင်းရိုး အတိုင်း ပြန်လည်ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။

စိုက်ထားသည့်သစ်ပင် ပျက်ဆီးသူများအား စုံစမ်းဖော်ထုတ်

ဇေ ဇွန် ၂၅
မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ တနင်္သာရီလမ်းမကြီး မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းအိမ်ရာရှေ့၌ စိုက်ထား သည့် မြေခွေးမြီး အပင် ၂၀ ခန့်ကို ဇွန် ၂၃ ရက်နှင့် ၂၄ ရက်တို့တွင် ပျက်ဆီးခဲ့မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ပျက် သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ထွန်ထွန်(ဇေ)

လယ်ယာကဏ္ဍဘက်စုံအဆင့်မြင့်နည်းပညာပေး

ဘားအံ ဇွန် ၂၅
ကရင်ပြည်နယ်အတွင်း တောင်သူများအကျိုးအမြတ်ပိုမိုရရှိစေရန်နှင့် လယ်ယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဘက်စုံသီးနှံပိုးမွှားရောဂါကာကွယ် နှိမ်နင်းရေးနှင့် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နည်း တောင်သူပညာ ပေးပို့ကို ဇွန် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဘားအံမြို့နယ် စံပြကျေးရွာ(မြိုင်ကလေး) ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံ၌ကျင်းပရာ တက်ရောက်လာကြသော တောင်သူများအား ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးဇော်လင်းက ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဆွေးသုံးစွဲမှုနှင့် အထွက်တိုး စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်များအကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ရပ်ကွက်တွင်း ရေနုတ်မြောင်းများတူးဖော်

ညောင်လေးပင် ဇွန် ၂၅
ညောင်လေးပင်မြို့နယ် မဒေါက်မြို့ မြို့(၂)ရပ်ကွက် နတ်စင်လမ်းတွင် မိုးများရွာသွန်းပါက ရေများတင်ကျန်မှုများကြောင့် ခရီးသွားလာသူများ အခက်အခဲဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိ၍ ရေစီးရေလွှာကောင်းမွန်စေရန် ဌာနဆိုင်ရာ များနှင့် ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ စုပေါင်းပြီး အဆိုပါ နတ်စင်လမ်းတစ်လျှောက် ရေနုတ်မြောင်းများ တူးဖော်ခြင်းကို ဇွန် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက စတင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုလွင်(ဆွာ)

အလယ်တန်းကျောင်းအဆင့်တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်

ထီးချိုင့် ဇွန် ၂၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ထီးချိုင့်မြို့နယ် ဆင်ဖြူဆိပ်ရွာ အခြေခံပညာအလယ် တန်းကျောင်း(ခွဲ)မှ အလယ်တန်းကျောင်းအဆင့် တိုးမြှင့်ဖွင့်ပွဲကို ဇွန် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျောင်း၌ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီး(၁) လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်မော်နှင့်တာဝန်ရှိသူများက မှန်ဦးဆိုင်းဘုတ် ကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးခင်မောင်လွင်က ကျောင်းဆိုင်းဘုတ်ကို စက်ခလုပ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲကျင်းပ

တိုက်ကြီး ဇွန် ၂၅
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် တိုက်ကြီးမြို့နယ် သနပ်ချောင်းကျေးရွာ ဥတိုး-သနပ် ချောင်း ကားလမ်းဘေး ၀၊ ယာတွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မိုးရာသီသစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲကျင်းပရာ သနပ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဒေသခံများ၊ နယ်မြေခံတပ်ရင်းမှ တပ်ရင်းမှူးနှင့်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များနှင့်တာဝန်ရှိသူများ စုပေါင်း အင်အား ၅၀၀ က အော်ရေဂျား၊ မဂနီစီယန်၊ ရှား၊ ယူကလစ် စုပေါင်း အပင် ၁၀၀၀ ကို စိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။ ထွန်းလွင်(မြိုင်)

သစ်ပင်စိုက်ပါ တို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြမြ

ဒားကစား

ပေါ်တူဂီနှင့် မက္ကဆီကို အသင်းတို့ အကြံပြုလုပ်လုပ်သို့ တက်လှမ်းနိုင်ခဲ့ပြီး အိမ်ရှင်ရုရှား ထွက်ခွာခဲ့ရပြီဖြစ်တဲ့ ကွန်ပက်ဒရေးရှင်းပလား

တိုက်ကြီးများဖလားရလို့ လူသိများတဲ့ ကွန်ပက်ဒရေးရှင်းဖလားရဲ့ အုပ်စု(A) နောက်ဆုံးပွဲစဉ်တွေကို ဇွန် ၂၄ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရာမှာ ပေါ်တူဂီအသင်းနဲ့ မက္ကဆီကိုတို့ဟာ ပြိုင်ဘက်အသင်းတွေကို အနိုင်ယူပြီး အကြံပြုလုပ်လုပ်သို့ တက်ရောက်သွားပြီဖြစ်ပါတယ်။

ပေါ်တူဂီအတွက် သွင်းဂိုးတွေကို စီရိုနယ်လ်ဒို၊ အန်ဒရီဆေးလ်ဗား၊ ဘာနာဒိုဆေးလ်ဗားနဲ့ နာနီတို့က သွင်းယူခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ပွဲချိန် ၃၃ မိနစ်မှာ ပေါ်တူဂီအသင်းရရှိခဲ့တဲ့ ပင်နယ်တီကို စီရိုနယ်လ်ဒိုက ဂိုးအဖြစ် ပြောင်းလဲနိုင်ခဲ့ပြီးနောက်မှာတော့ နယူးဇီလန်အသင်း ဖိအားဝင်သွားတာကြောင့် နောက်ထပ်ဂိုးတွေကို ဆက်တိုက်ဆုံသလို ခွင့်ပြုခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။

မက္ကဆီကို အသင်းကတော့ အိမ်ရှင် ရုရှားအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး နဲ့ ခက်ခက်ခဲခဲအနိုင်ယူပြီး ပေါ်တူဂီအသင်းနဲ့ ရမှတ်တူ ဂိုးကွာခြားချက် ကြောင့် အုပ်စုဒုတိယအဖြစ်နဲ့ အကြံပြုလုပ်လုပ်အဆင့်ကို တက်လှမ်းလာတာဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်ရှင်ရုရှားဟာ ဒီပွဲအနိုင်ရမှ နောက်တစ်ဆင့် တက်ရောက်နိုင်မှာဖြစ်တာ ကြောင့် ကြိုးစားကစားခဲ့ပြီး ဦးဆောင်ဂိုးကို စတင်သွင်းယူနိုင်ခဲ့ပေမယ့် တောင်ပံတိုက်စစ်မှူး ဇာကော့ဗ် ထုတ်ပယ်ခံရခြင်းနဲ့အတူ ကိုယ့်ရေကိုယ်မြေမှာပဲ မက္ကဆီကို အသင်းကို နှိုးနှိုခဲ့လို့ အုပ်စု အဆင့်နဲ့သာ ကျေနပ်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါတယ်။

ပေါ်တူဂီအသင်းက လာမယ့် ဇွန် ၂၈ ရက်မှာ အုပ်စု(B) ဒုတိယရတဲ့ အသင်းနဲ့ အကြံပြုလုပ်လုပ် ရင်ဆိုင်ရမှာဖြစ်ပြီး မက္ကဆီကိုအသင်းကတော့ အုပ်စု (B) ပထမရတဲ့ အသင်းနဲ့ ဇွန် ၂၉ ရက်မှာ ရင်ဆိုင်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။



မက်ပီသာ ရီးယဲလ်ကို ရွေးချယ်သွားပါက မာရှယ်လ်ကို ပေါင်သန်း ၄၀ ဖြင့်ခေါ်ယူရန် ဝင်းဂါး ကြိုးပမ်းမည်

မက်ပီကို စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် အင်ဒီးဒက်စ်နှင့် နိုက်ကီတို့ အပြိုင်ကမ်းလှမ်း ပြင်သစ်လူငယ်တိုက်စစ်မှူးလေး မက်ပီကို နာမည်ကျော်အားကစားပစ္စည်းထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီများဖြစ်သည့် အင်ဒီးဒက်စ်နှင့် နိုက်ကီတို့မှ စာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ရန် အပြိုင် ကြိုးပမ်းနေ ကြကြောင်း သိရသည်။ မက်ပီမှာ သူ့၏ကစားသမားဘဝအစတွင် နိုက်ကီနှင့် စာချုပ်ချုပ်ဆို ထားပြီးဖြစ်သော်လည်း ယခုအခါ ယင်းစာချုပ်မှာ သက်တမ်းကုန်ဆုံးတော့မည်ဖြစ်သည်။

အာဆင်နယ်နည်းပြဝင်းဂါးက လာမည့်ရာသီ တိုက်စစ်ပိုင်း အတွက် အားဖြည့်ရန် အဓိကထားဆောင်ရွက်နေရာ သူ၏ထိပ်တန်း ပစ်မှတ် မိုနာကိုတိုက်စစ်မှူး မက်ပီသာ ရီးယဲလ်ကို ရွေးချယ်သွားပါက တိုက်စစ်မှူး မာရှယ်လ်ကိုသာ ပေါင်သန်း ၄၀ ဖြင့် ခေါ်ယူရန် စိတ်ကူး ထားပြီဖြစ်သည်။

မော်ရင်ဟိုက မာရှယ်လ်ကို ပရီမီယာလိဂ်ပြုတ်ဘက် အာဆင်နယ်သို့ ရောင်းချလိုခြင်းရှိမည်မဟုတ်သည်ကို သဘောပေါက်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ဝင်းဂါးက မက်ပီကို ဘောလုံးနှင့် ပတ်သက်တဲ့ အစွမ်း အစအားလုံးပိုင်ဆိုင်ထားသူအဖြစ် လူသိရှင်ကြားချီးမွမ်းမှုပြုထားပြီး ပေါင်သန်း ၁၂၀ ကျော်ဖြင့် ကမ်းလှမ်းထားကြောင်း သတင်းများထွက်နေ သည်။ မက်ပီမှာ အစောပိုင်းက ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကို ပိုမို အလေးသာသည့် သဘောထားရှိသည်ဟု ယူဆကြသော်လည်း နောက်ပိုင်းတွင် အာဆင်နယ်ကိုလည်း ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆန္ဒရှိကြောင်း မက်ပီနဲ့ နီးစပ်သူဆွေမျိုးတစ်ဦးက ဖွင့်ချခဲ့ရာ အာဆင်နယ်အတွက် မျှော်လင့်ချက်ပိုမို တောက်ပလာခဲ့သည်။ သို့သော် ရီးယဲလ်နည်းပြဒီအန်း က မက်ပီကို နေရာ တစ်နေရာ ရရှိရန်အာမခံချက်ပေးနိုင်သည်ဟု သော စကားဖြင့် ဆွဲဆောင်စဉ်းစားခဲ့ရာ အကယ်၍ မက်ပီသာ ရီးယဲလ် ကို ရွေးချယ်သွားပါက မာရှယ်လ်ကို ပေါင်သန်း ၄၀ ဖြင့် ခေါ်ယူရန် ဝင်းဂါးက ကြိုတင်စိတ်ကူးထားခြင်းဖြစ်သည်။

ဖေလဲသင်း-စုစည်းသည်

ရွန်းနီနှင့် ကော်စတာ တရုတ်စူပါလိဂ်ကို ပြောင်းရွှေ့ရန် စဉ်းစားသင့်ကြောင်း အဲရစ်ဆင်တိုက်တွန်း



အင်္ဂလန်နည်းပြဟောင်း အဲရစ်ဆင်က တိုက်စစ်မှူးရွန်းနီနှင့် ကော်စတာတို့ နှစ်ဦးအနေဖြင့် ပြောင်းရွှေ့ရန် တိုက်တွန်းစကားဆိုခဲ့သည်။ အဲရစ်ဆင်မှာ စူပါလိဂ်ကလပ် ရွန်းဟိုင်းအက်စ်အိုင်ပီတို့၊ ဝွမ်ဇူးအသင်းတို့ကို ကိုင်တွယ်ခဲ့ဖူးသလို ဒုတိယတန်းကလပ် ရွန်းဇန်းအသင်းကို ကိုင်တွယ်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ အာရှ ကလပ် အသင်းနည်းပြဘဝ အဆုံးသတ်သွားခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။

မပီဝင်တော့ဟု အကြောင်းကြားထားပြီး ဖြစ်သည်။ အဲရစ်ဆင်က ကော်စတာရော ရွန်းနီရော အသင်းပြောင်းရမည်ဆိုပါက တရုတ်စူပါလိဂ်မှာ ကစားသမားများ အတွက် လမ်းဆုံးစေသည့်နေရာ မဟုတ် သဖြင့် စူပါလိဂ်ကိုလည်း ပြောင်းရွှေ့သင့် သည့်နေရာ တစ်ခုအဖြစ် စဉ်းစားစေလို ကြောင်း အကြံပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အဲရစ်ဆင်က ဒေးလီမေးနှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ သည့် China Talks အစီအစဉ်တွင် 'ရွန်းနီနဲ့ ကျွန်တော်စကားမပြောဖြစ်တာ အတော် ကြာနေပြီဆိုတော့ သူ့ဘယ်လို စိတ်ကူးထား သလဲဆိုတာတော့ ကျွန်တော်မသိဘူးပေါ့ဗျာ။ တကယ်လို့ တရုတ်ကို လာမယ်ဆိုရင် အဲဒီမှာ



က International School တွေလည်း အများကြီးရှိတော့ သားသမီးပညာရေး အတွက်လည်း စိတ်ချရပါတယ်။ တစ်ခုပဲ ဘာသာစကားအခက်အခဲပေါ့။ ဒါကလည်း ရွန်းဟိုင်း၊ ပေကျင်းတို့လို မြို့ကြီးတွေမှာဆို နိုင်ငံတကာ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းစဉ်တွေ လည်းအများကြီးရှိတော့ အဆီးအတားတော့ ဖြစ်မှာ မဟုတ်ဘူးဗျာ။ ကျွန်တော်ဆို တရုတ်မှာဆိုပေမယ့်လည်း ဆွီဒင်လူ မျိုးတွေလည်း အများကြီးရောက်နေတော့ ဆွီဒင်စကား ပြောပြီး နေလို့ရပါတယ်" ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆွီဒင်လူမျိုး အဲရစ်ဆင်သည် အင်္ဂလန် အသင်းကို ကိုင်တွယ်စဉ်ကယူရို-၂၀၀၄ ပြိုင်ပွဲ တွင် ဆယ်ကျော်သက်တိုက်စစ်မှူး ရွန်းနီကို ပထမပွဲထွက်စာရင်းတွင် ရဲရဲဝဲဝဲနေရာပေးခဲ့ သူဖြစ်သည်။ အဲရစ်ဆင်က စူပါလိဂ်သို့ ရွန်းနီ ရောက်လာပါက ပြိုင်ပွဲအဆင့်ကို ပိုမို မြှင့်တင်ပေးရာ ရောက်စေသလို စူပါ လိဂ်မှာလည်း မေဂျာလိဂ်ထက် ပိုမို ကောင်းမွန်သည့် လိဂ်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

YOMA HOME LOAN နှင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သောဘဝကို တည်ဆောက်လိုက်ပါ။

အနီးဆုံးဘဏ်ခွဲများမှာ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သလို
 Call Center ဖုန်းနံပါတ် 9662 သို့မဟုတ်
 097 9662 9662 ကိုလည်း ခေါ်ဆိုမေးမြန်းနိုင်ပါတယ်။



Email: info@yomabank.com | www.yomabank.com

*သက်ဆိုင်ရာ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ အကျုံးဝင်ပါသည်။



City College Yangon

UK ENGINEERING DEGREE

- Civil Engineering
- Mechanical Engineering
- Electrical and Electronic Engineering

Good Engineers in Great Demand
 Myanmar Times, Feb. 9, 2017

WHO CAN ATTEND HND ENGINEERING

- တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(သို့မဟုတ်) IGCSE အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- မည်သည့် တက္ကသိုလ်၊ မည်သည့်မေဂျာတွင်မဆို လက်ရှိပညာသင်ကြားနေသူများတက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- AGTI ပထမနှစ်(သို့မဟုတ်)ညီမျှသော Engineering သင်တန်းတစ်ခုခု အောင်မြင်ပြီးသူများတက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ကျမ်းခံသူများအတွက် ဒုတိယအခွင့်အရေး

• City College ၏ Selection Process အရ ရွေးချယ်ခံရသူများသည် Preparation Course (10) လတက်ရောက်ပြီးနောက် HND Engineering သင်တန်းများ ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဂုဏ်ထူး (D) Scholarship	1D - 10%	2D - 20%	3D - 30%
	4D - 40%	5D - 50%	6D - 80%

Diamond Condo, Tower (A), 1st Floor, Hledan, Pyay Road, Yangon. facebook.com/citycollegeyangon 09 450 634402 / 403 / 404

အမည်မှန်
 အဖဦးမျိုးလွင်၏သား အထက (၂)ဗဟန်း ပဉ္စမတန်း(ခရေ)မှ မောင်ဟိန်းထွန်းထွန်းလွင်၏ အမည်မှန်မှာ မောင်ဟိန်းထွန်းထွန်းလွင်ဖြစ်ကြောင်း၊ မောင်ဟိန်းထွန်းထွန်းလွင်

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
 မိတ္ထီလာမြို့၊ အထက(၅) ရှမ်းတဲ၊ စတုတ္ထတန်းနေ မအေးနန္ဒာဝင်း၏ အမည်အမည်မှန်မှာ ဦးသက်မင်း(ခ) ဦးဗိုလ်သက်မင်း (၇/၀မန(နိုင်) ၀၉၆၂၅၅) တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါသည်။

တန်တူးနိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ
 သာဓကတို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၆/အနောက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၇၀၃/က) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၇၀၃/က) ဝေဇယန္တ(၁၆)လမ်း၊ ၆/အနောက်ရပ်ကွက်၊ သာဓကတို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်ယု(၂/သတတ(နိုင်) ၀၉၂၃၂၂) အမည်ပေါက်နံ(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်ယု(၆၀)နှင့် ဦးနီတို့ထံ (၆၀)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်တင်မာလွင် (၂/သတတ(နိုင်)၀၁၇၀၅၈) တစ်ဦးတည်းသောသမီး တော်စပ်ကြောင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး၏ (၁၅-၃-၂၀၁၇)ရက်စွဲပါ ကျမ်းတိုက်လွှာမှတ်ပုံတင်အမှတ်စဉ် (၃/၇၉၈/၂၀၁၇) ထပ်ဆင့်ကျမ်းတိုက်လွှာ၊ သေစာစာရင်း ဝရန်မူရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေး ဖွဲ့ထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ဝရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်း၊ ဗုဒ္ဓန်တောင်မြို့နယ်တရားရုံး၏ (၆-၂-၂၀၁၇)ရက်စွဲပါ ကျမ်းတိုက်လွှာ မှတ်ပုံတင်အမှတ်စဉ် (၂၀၉၂/၂၀၁၇)တို့တင်ပြ၍ ဝိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ကျွမ်းကျင်ဆေးရာတွင်တစ်ထပ်၊ ဖျဉ်ထောင်(၂)လုံးရှိပြီးလျှောက်ထားသူ ဒေါ်တင်မာလွင်နှင့်သားဖြစ်သူ ဦးကိုကိုနိုင် နေထိုင်ခြင်းအတွက် လျှောက်ထားသူမှ ဝန်ခံတတ်တင်ပြပြီးဖြစ်သဖြင့် တရားဝင် ဝိုင်လွှာအား အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း
 ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄/၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၇၇၀-၁၇၈၀-၁၇၉၀) ဝေဇယန္တ(၁၀)ကန့်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအထောက်အကူအပေးအစီအစဉ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို တရားဝင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ယု(၁၃/လရန(နိုင်)၀၉၇၁၁၇)မှ ကျွန်ုပ်တို့ထံပိုင်ဆိုင်သွားအပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးရန်အတွက် ကမ်းလှမ်းဆွဲရာ ကျွန်ုပ်တို့ထံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးရန်အတွက် သဘောတူညီထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါကန့်ကွက်နိုင်မှုအား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ရှိသော သာဓကတို့နယ်ဒေသထောက်အထားမှတ်ပုံတင်ရုံးသို့ တွက်ဆသည့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကန့်ကွက်သည့်တိုင် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြုဆောင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူနိကြားချက်အရ-
 ဒေါ်မာလာဆွေ
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၄၆၆/၁၉၉၇)
 L.L.B.H.G.P.D.B.L.D.M.L.D.L.L.D.A.Psy.WIPO(Switzerland)
 အမှတ်-၁၁၊ ဦးတန့်လမ်း၊ သစ်နံကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
 ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၇၀၂၀

အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာများရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာခြင်း
 ကျွန်ုပ်တို့ထံပိုင်ဆိုင်သော ဒေါ်တင်မာလွင်(၂/သတတ(နိုင်)၀၉၆၂၅၅) ကိုင်ဆောင်သူမှ ကန်ထရိုက်တာဦးမြင့်အောင်(၂/တမန(နိုင်)၀၀၆၇၆၈) ကိုင်ဆောင်သူအား ၁၅-၁၂-၂၀၁၃ နှင့် ၆-၅-၂၀၁၅ရက်တို့တွင် မြေပိုင်ရှင်နှင့် ကန်ထရိုက်တာတို့ နှစ်ဦးသဘောတူလုပ်ငန်းအပ်နှံခြင်း ကတိစာချုပ်များအား ချုပ်ဆိုခဲ့ကြပါသည်။ ထိုသို့ချုပ်ဆိုပြီးနောက် ကန်ထရိုက်တာ ဦးမြင့်အောင်အား အဆောက်အအုံအဆောက်လုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်နိုင်ရန် မြေရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်တင်မာလွင်မှ ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (၅၄၀၉/၂၀၁၅)ကို ၇-၅-၂၀၁၅ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ ၁၉-၁-၂၀၁၆ရက်တွင် ၆-၅၅/၂၀၁၆မြေလည်းကောင်း အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ (၂)စောင်အား လွှဲအပ်ပေးခဲ့ပါသည်။

ကန်ထရိုက်တာဦးမြင့်အောင်သည် မြေရှင်နှင့် ချုပ်ဆိုသော စာချုပ်ပါ စည်းကမ်းချက်များအား လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိဘဲ မြေရှင်ဖြစ်သူအား စာချုပ်ပါ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း အဆောက်အအုံအား လက်ရောက်အပ်နှံခြင်း မရှိပါသောကြောင့် အထက်ဖော်ပြပါမြေရှင်မှ လွှဲအပ်ပေးထားသော အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ(၂)စောင်အား မြေရှင်ဖြစ်သူဒေါ်တင်မာလွင်မှ ဤကြော်ငြာပါသည့် ယနေ့မှစ၍ ရုပ်သိမ်းလိုက်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကန်ထရိုက်တာဦးမြင့်အောင်ထံမှ ဝယ်ယူထားသည့်တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် ကန်ထရိုက်တာနှင့်သာ မြေရှင်ကြရန် မြေရှင်မှ တာဝန်ယူမြေရှင်ပေးမည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံပိုင်ဆိုင်သော ဒေါ်တင်မာလွင်မှ လွှဲအပ်ထားသည့်အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာကို လည်း ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းလိုက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း ကန်ထရိုက်တာဦးမြင့်အောင်နှင့် အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူနိကြားချက်အရ-
 ဒေါ်တင်မာလွင် အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၆၀၄၉)
 အမှတ်-၀၀၅၊ တိုက်(က-၁)၊ စာလိတောင်အိမ်ရာ၊ သုတေသနလမ်း၊
 သစ်နံကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

သစ်တောနဲ့သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုဦး

ကြေးမုံ

အပတ်စဉ် / လစဉ် ခရီးစဉ်များ ရှိပါသည်

မုတ်သုန်ကာလ ခရီးစဉ်များ

SKL TRAVEL
ရွှေငွေသင်္ဘော ခရီးစဉ်များ

→ **ဥရောပ** | ၉ ညာဏ် ၁၈ နာရီ | USD 3200 → **ကိုရီးယား** | ၄ ညာဏ် ၅ နာရီ | USD 1080 → **ပီယက်နမ်** | ၄ ညာဏ် ၅ နာရီ | USD 350
(ဟိုချီမင်း-ဓမ္မာနု-ခါလတ်)

→ **စင်ကာပူ** | ၃ ညာဏ် ၄ နာရီ | USD 670 → **ချင်းမိုင်** | ၃ ညာဏ် ၄ နာရီ | USD 420

● ရန်ကုန် - 01 524 841, 09 788 999 810 မှ 860 ● မန္တလေး - 09 7714 77141 မှ 146

YAN PAE Corn Starch ရန်ပယ် ပြောင်းပူးကော်မူန့်

ပြောင်းစိုက်တောင်သူများ၏ အနာဂါတ် ခိုင်ခံ့ကျန်းမာ ချမ်းသာကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း ပို့သအပ်ပါသည်။
လုပ်ငန်းသုံးပြောင်းကော်မူန့် စားသောက်ကုန် ကုန်ကြမ်းများ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

၁၀၀% ပြောင်းကော်မူန့်စစ်စစ်ဖြစ်ကြောင်း အာမခံပါသည်။



Made in Myanmar
'ပြည်တွင်းဖြစ်ကိုအားပေးပါ'

ပြောင်းပူးကော်မူန့်အသုံးဝင်ပုံ

- * ပြောင်းပူးကော်မူန့်ကို ဟင်းလျာများချက်ပြုတ်ရာတွင် အရသာအထူးကောင်းမွန်ရန် သင့်လျော်သည့် အချိုးအစားထည့်၍ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- * အသား၊ ငါး၊ ပုစွန် နှင့် အခြားဟင်းသီးဟင်းရွက်များကြော်ရာတွင် အနှစ်ကပ်ကြော်၍ စားသုံးနိုင်ပါသည်။
- * ဘီစကစ်၊ ကိတ်မုန့်နှင့် အခြား မုန့်အမျိုးမျိုး ပြုလုပ်ရာတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- * ပြောင်းပူးခေါက်ဆွဲ၊ ပြောင်းပူးကြာဇံ ပြုလုပ်ရာတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- * ပြောင်းပူး ကျောက်ကျောအဖြစ် ကော်မူန့်၊ သကြား၊ ရေနှင့် အခြားတန်ဆာပလာများထည့်၍ ကျိုချက် စားသုံးနိုင်ပါသည်။
- * ပဲတို့ဟူးပြုလုပ်ရာတွင် ပိုမိုအရသာရှိစေရန် ပြောင်းပူးကော်မူန့်ရောနှော၍ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- * အဆင့်မြင့် ဝီစကီ ချက်လုပ်ခြင်းများတွင် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- * ဆေးဝါးစက်ရုံများတွင် ဆေးပြား၊ ဆေးတောင့်ပြုလုပ်ရာတွင် B.P Grade Corn Starch အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ငါးထွက်ငြောင်းစပတ်များတိရစ္ဆာန်အစာချက်ရန်ထုတ်လုပ်ပေးပါသည်။

Product & Marketed By - SuperOne Holdings Co., Ltd.

အမှတ် (၆၆)၊ ၁၂၄ လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - 01-290702, 09-5413291

Manufacturing By

- ပြောင်းပူးကုန်ကြမ်းကုန်ချောထုတ်လုပ်စက်ရုံ (ရန်ပယ်)၊ ဝရပ်ကြယ်ကျေးရွာ၊
တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ ဖုန်း - 01-202256, 09-421040243

မင်္ဂလာပါ
အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့ လုပ်ငန်း
ဖြိုဖျက်/နယ်ထွေး/အထွက်
ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်
Box ကားမျိုးစုံဖြင့်
အလုပ်သမားစိစစ်ပေးသည်။
09-450042704
09-250095116
09-420096296

ရောင်ခြည်ထစ်
အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
10', 14', 15' ကားများဖြင့်
လုပ်သားအပြီးအစီး ဖြိုဖျက်/နယ်ထွေး
ဝန်ဆောင်ပေးသည်။
Ph: 09-450454771
09-450454772
09-450454773

★ STAR ★
ဒဂုံမြို့သစ် အရှေ့ပိုင်း၊
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊
ဆိပ်ကမ်းရှိမြေကွက်များ
ဝယ်လိုသည်။
Ph: 09-43088052,
09-73254389,
09-421067330

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-500 5916
09-730 97123

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ပြောက်ပျက်လာသည့် မြေအောက်ရေကွက်
အမှတ် (ဆ) မြေကွက်အမှတ် (၆၆၁/၈) မြေကွက်
တည်နေရာ - အမှတ် (၆၆၁/၈) မေခါပိလမ်း၊
(ဆ) ရပ်ကွက် ဦးအေးဟန် (၁ / ၃ ကမ / နိုင်ငံ)
၀၁၀၇၉၀) အမည်ပေါက် - နှစ် (၆၀) ရရှိပြီ
အားအမည်ပေါက် ဦးအေးဟန်ထံမှ အထွေထွေ
ကွယ်လွန်သည့်အခါ ၁၃ / ၁၀၅ / ၁၉-
၈ - ၂၀၁၅) ဖြင့် ရရှိသည့် အောင် မိုးရွှေ (၁၂ /
၃ ကမ / နိုင်ငံ) ၀၁၄၂၈) မှ ပုစွန်တောင်မြို့နယ်
တရားရုံးကွယ်လွန်မှုအမှတ် (၅၇၆၈) / ၂၅-
၄ - ၂၀၁၇) ဖြင့် ပါဝါပေးသည့် ကန်ကွက်
ကြောင်းနှင့် ပါဝါပေးသည့် ကြောင်းကွယ်လွန်မှု
လျာအား အထောက်အထားပေးရန်အတွက်
ဖြင့်နှင့် မြေပြင်တွင် (၂) ထပ်တိုက် (၁) လုံးရှိ
လျှောက်ထားသည့် ကန်ကွက်အတွက် အထောက်အထား
ရရှိသဖြင့် အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားမှု
အပေါ် တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထား
များဖြင့် ကြော်ငြာပါ သည့်အမှုမရှိ (၇) ရက်
အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှု
မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်
ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲရေး
ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲရေး
ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲရေး

မီး သတိပြု

ကြေးမြို့

လက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း

ညောင်ဦးမြို့၊ ဈေးတန်းရပ်နေ ဦးဝင်းမြင့်-ဒေါ်ကြင်မေတို့၏သားငယ်

မောင်သက်နောင်ဝင်း

B.E (Mechanical), M.T.U.

M.S.C (Mechanic & Processing Of Material) Nanyang Technological University, Singapore

M.S.C (Project Management)

The University Of Manchester

Senior Mechanical Engineer

Hiap Seng Engineering Ltd, Singapore

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ၁၆၅ လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၃၂)၊ (၄-လွှာ/B)နေ

ဦးခင်မောင်ဦး B.Econ (Stats) 1978-79 Batch

Senior Foreman (Retire), M.P.P.E (D'Daw)-ဒေါ်အေးအေးသန်းတို့၏သမီးငယ်

မနွေးနွေးထင်ဦး

B.Sc (Physics)

ACCA (Part-2, LSBF Singapore)

Accounts Executive (AR)

Iss Facility Services Pacific Tech Centre Ltd, Singapore

တို့သည် ၉-၄-၂၀၁၇ ရက် Peninsula Excelsior Hotel, Singapore ၌ နှစ်ဖက်သဘောမိဘများနှင့် လက်သရေရှိလူကြီးမင်းများတို့၏ ရွှေ့မှောက်တွင် လက်ထပ်ပြီးစီးကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

နှစ်ဖက်သဘောမိဘမောင်နှမများနှင့်

မောင်သက်နောင်ဝင်း-မနွေးနွေးထင်ဦး

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ပါ ပစ္စည်း/လုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့မီးရထားမှ ဝယ်ယူ/ဆောင်ရွက် လိုပါသည်-

Table with 2 columns: စဉ် (Order No.) and အမည် (Description). Includes items like 'တင်ဒါအမှတ်', 'ဝါ/မမ/ဌာနခွဲ အသီးသီး', 'ကွန်ပျူတာဆက်စပ်ပစ္စည်း', 'အဆင့်မြင့် စက္ကူဖြူ(၂)မျိုး', 'ရွာသာကြီးဘူတာ တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်းတွင်'.

တင်ဒါပိတ်မည့် နေ့/အချိန် - အမှတ်စဉ် (၁)မှ(၃) ၂၆.၇.၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)(၁၄ : ၃၀)နာရီ

အမှတ်စဉ် (၄) ၉.၈.၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)(၁၄ : ၃၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံများ ကို အောက်ဖော်ပြပါ ဌာန တွင် (၂၆.၆.၂၀၁၇) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန် အတွင်း ဝယ်ယူနိုင် ကြောင်းနှင့်အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၅၁ လမ်းထိပ် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-294352, 291994

မကြွေသောပန်း: အဆင့်မြင့် အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ထောင်အင်အားလျှော့ချရေး... Ph: 09 2580 2220, 09-250 499979, 09 732 09992, 09 25444 9533

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (စ)မိုင်၊ ကမ္ဘာအေးဗိလာအိမ်ရာအတွင်းရှိ မြေကွက်များဝယ်ယူခြင်း... အခြေခံရောင်းမည်... Ph: 09-5041674, 09-5506735

မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထဆုရ မောင်ထူးမြတ်နိုင် အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း... ရွှေပါရမီတောရဆရာတော် အရှင်ဆန္ဒာဓိက (၁၉၈၄ ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၊ တစ်နိုင်ငံလုံး ဒုတိယ)၏ တူတော်မောင်၊ မောင်သော်စစ်နိုင် (၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၊ တစ်နိုင်ငံလုံး ပထမ)၏ ညီလေး မောင်ထူးမြတ်နိုင်သည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် (၆)ဘာသာဂုဏ်ထူး၊ ရမှတ် (၅၅၁)မှတ်ဖြင့် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထဆု ရရှိသည့်အတွက် ဆရာတော်၏ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများအနေနှင့် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသစ်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း 'လူသုံးနည်း သစ်များ တွင်ကျယ်စွာအသုံးပြုရေး' ဟောပြောပွဲသို့တက်ရောက်နိုင်ပါရန် ဖိတ်ကြားခြင်း... ၁။ မြန်မာနိုင်ငံသစ်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် နေပြည်တော်အသင်းရုံးစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီက ကြီးပွားကျင်းပသည့် လူသုံးနည်း သစ်များ တွင်ကျယ်စွာအသုံးပြုရေးခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဦးဝင်းကြည်(အငြိမ်းစားပါမောက္ခချုပ်-သစ်တောတက္ကသိုလ်)စာရေးဆရာဝင်ချစ်က အောက်ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်း ဟောပြောဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကွန်ပျူတာပုရောဟိတ် (အထူး) ထူးချွန်ထက်မြက်စေမည့်လူပေတီမီနာမည်လေးများ(၁၈၀)ကျော် နှင့်အတူ တသက်တာနက်စွာတီထွင်စာတစ်စောင်မှစတင်အထူးသောတစ်(၄၅)မျက်နှာ အာဝဇာဆေးချက်များပိုမိုပိုင်ပြီးစာမျက်နှာတိုင်းရောင်းချခိုင်းရန်ချက်များ Face Bookတွင် လက်ရှိအချိန်ထိ Like 92858 ရရှိနေပြီ (၁၀)နှစ်သက်တမ်းရှိ အဆောင်မြင့်ဆုံးကလေးနာမည်ပေး ကလေးပုံကို Viber ဖြင့်ပို့ပေးလျှင်စာချုပ်ရုံးတွင်တင်ပေးမည် နောက်နေ့လာရေး / email (or) viber ၁၃၀၀၆(အထူး) ပို့တွင် ၁၄၀၀၆/၄၀၆၆ ၁၅၀၀၆ (စာချုပ်ရောက်မှစတင်ပေးမည်) တိုက် ၂၂၁/အနန်းမိ၀/ဗိုလ်တထောင်လမ်းမကွယ်(အလယ်)/ပုဇွန်ကောင်မြို့နယ်/ရန်ကုန် ဖုန်း:ဆက်ပါ(095179128)(09262383622)(Viberဖုန်း: 09972122177)

ပြန်မပြည်တွင်ပထမဆုံးတင်သော Since 1996 Home THINK OF HOUSING, THINK AT HOME ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း ပိုးကူး Promotion... Shelf ၁ ပုံ လက်ခံအောင်... GRADE A,B,C,D အစစ်များသာရောင်းမည်... GRADE A,B,C,D စစ်မှန်မှုကို ကော်ဖြင့် အခမဲ့ လက်တွေ့ စစ်ဆေးပေးမည်... အမှတ် (E-11A) လေးထောင့်ကန်လမ်းကြီး၊ အိမ်ထောင်စုတိုက်၊ သက်တန်းကျွန်း၊ ရန်ကုန်မြို့။ အမှတ်(၄/၄၆)၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ အပိုင်(၄)၊ တပင်လွှာလမ်း၊ ယာပြင်ပုတိုက်အနီး၊ ပဲခူးမြို့။ HOTLINE: 09-79 700 70 71, 09-79 700 70 81

KONICA MINOLTA Printing Solutions မြန်မာပြည်မှ မိတ္တူဆိုင်များနှင့် ရုံးများအတွက် အထူးအစီအစဉ် bizhub 165e / 287 Multifunction A3 Copier... NEW ARRIVAL A4တစ်ရွက် မိတ္တူ ၂ ကျပ်... Your personal sales consultant Su Myat Aye... Direct Tel: 09 253 547 980, 09 253 547 981



အရှေ့တောင်အာရှမှာ အကြီးဆုံးနဲ့ ဝန်ဆောင်မှုအကောင်းဆုံးပေးမည့်

NEW SAMSUNG ICONIC CUSTOMER SERVICE PLAZA

ဖွင့်လှစ်ခြင်းအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဇွန်လ ၂၂ရက်မှ ၃၀ရက်အတွင်း Software နှင့်ဆိုင်သော ပြဿနာများအတွက် အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှု ပေးနေပါပြီ။

တနင်္လာ မှ သောကြာ : နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၆:၀၀ နာရီထိ
စနေ : နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၅:၀၀ နာရီထိ

 01 2399 888
(Mon-Sun)
7AM to 11PM

အမှတ်-၂၇ (အေ)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ ဖုန်း ၀၁-၂၃၉၉ ၈၈၈

ကြော်ငြာ

ဖြင့်ဟိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ကိုရီးယား ဂျင်ဆင်းအားဆေး... Feel the Difference with



စိတ်ဖိစီးမှုများခြင်း အားအင်ကုန်ခမ်းခြင်း ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း Daily Health Supplement

ရိုဂိုက်တယ်ဖြင့် ဘဝကို ကောင်းမွန်စွာဖြတ်သန်းလိုက်ပါ...

ပညာချွန် အငွေပတ်န်း မေးခွန်းဟောင်း ခံပြုအဖြေများ

ပြည်နယ် နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများတွင်စစ်ဆေးခဲ့သော ၂၀၁၅၊ ၂၀၁၆၊ ၂၀၁၇ မေးခွန်း ၅၁ ခု

သင်ရိုးအတိုင်း အမှတ်ပေးစဉ်ဖြင့် အခန်းလိုက်မေးခွန်းနံပါတ်စဉ်အတိုင်း စုစည်းပြုစုထားသည်။ အပြုပြင်အသုံးပြုစာအုပ်တိုင်းတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။



ပညာဗိမာန် (ပညာချွန်) စာအုပ်တိုက် အမှတ်(၂၂)၊ အနော်ရထာလမ်း နှင့် ဥပုလမ်း(အထက်) ထောင့်ချိုး ကျောက်တံတားပြင်နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း - ၀၁-၂၅၃ ၁၄၇၊ ၀၁-၉၃၉၀၄၀၂၊ ၀၉-၅၃၂၆၇၄၆၊ ၀၉-၄၅၅၅၆၀၅၀

ရွှေခံအိမ်အဆင့်မြင့်တည်းခိုခန်း ပန်းဆိုးတန်းလမ်းအောက်ဘလောက်မှ ၅မိနစ် သင်္ဘောစိမ်း

စီးပွားပန်းခင်း ပညာရေးဝန် ဆောင်ရွက်ပေး Basic Mobile Software Training

ကိုသန်ဂင် CAR RENTAL တားဖိုးခံခန့်အိမ်အိမ်ခိုခင်းငှားသည်

ENGLISH Conversation Practice စကားပြောပုံစံဆိုင်ရင် Sayar.Yang

ဒေါ်အယ်လ်နန်းဘောက်၊ ဒေါ်အယ်လ်နန်းကိုင်း ဒေါ်အယ်လ်ထူးရော်နှင့် ငင်းတို့၏ကိုယ်စားလှယ် ဦးလှိုင်ခွန်ဆာတို့အား အသိပေးကြေညာခြင်း

လူပျောက်ကြော်ငြာ ဒေါ်အောင်သောင်း၏သား မောင်ထွန်းထွန်းအောင်(ခ)တက်ပုသည် ၀၁-၆-၂၀၁၇ ရက် ည ၈:၃၀ နာရီကားဖြင့် ရန်ကင်းမှ မော်လမြိုင်သို့အသွား ဘီးလင်းတိုက်ကပ်တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည် လွိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အတွင်းပင်ရပ်ကွက်၊ ရွှေမကျည်းပင်လမ်း

ZAMBUYADANA CO., LTD. WOOD BASE INDUSTRY PYINKADO CONVERSIONS TEAK LAM PARQUET TEAK TONGUE & GROOVE (T&G)

မြို့ရွာတစ်ခွင် သာစေချင် မီးတွင်မပေါ့နှင့်



နာမည်အကြီးဆုံး Brand တွေရဲ့ တန်ဖိုးအကြီးဆုံး Handset များကို အပတ်စဉ် ကံထူးနိုင်မည့် အခွင့်အရေး



(၂) လဆက်တိုက်

HOTLINE NUMBER : 09 4533 44800

ဆရာအသံ SUCCESS Language Academy

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုထားသူများ၊ နိုင်ငံခြားသွားလိုသူများနှင့် အလုပ်ကောင်းရလိုသူများအတွက်

(ပြိုင်ပွယ်ကောင်း) အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A ဦးထွန်းလင်းမြို့လမ်း၊ အမှတ် ၅ (B-3) ဓုတိယထပ် (လှဆန်းညွှတ်တိုက်)

ဖုန်း: 392048, 202046 256954 **ဖုန်း: 09 443001453, 01-503472, 09 30775232**

PRE-INTERMEDIATE (4-SKILL ENGLISH)	BASIC FOUR SKILLS ENGLISH	BASIC ENGLISH SPEAKING
1 - 2:30 (Mon - Thurs) 26 Jun 9 - 12:00 (Sat + Sun) 1 Jul 9:30-12:30 (Sat + Sun) 16 Jul 10 - 11:30 (Mon - Thurs) 17 Jul	3:30 - 5 (Mon-Thurs) 3 Jul 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 10 Jul 10-11:30 (Mon-Thurs) 10 Jul 7:30-10:30 (Sat + Sun) 15 Jul 12:30-3:30 (Sat + Sun) 22 Jul	3:30 - 5 (Mon-Thurs) 26 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 3 Jul 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 10 Jul 12 - 3:00 (Sat + Sun) 22 Jul
INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)	BASIC GRAMMAR	PRE-INTERMEDIATE (4-Skill English)
9:30-12:30 (Sat + Sun) 15 Jul	1 - 4:00 (Sat + Sun) 16 Jul	6 - 7:30 (Mon-Thurs) 26 Jun 9 - 12:00 (Sat + Sun) 1 Jul 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 10 Jul
VOCAB ENRICHMENT	IELTS (Preparation)	INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)
1 - 4:00 (Sat + Sun) 2 Jul 10-11:30 (Mon - Thurs) 17 Jul	7:30-9:30 (Mon-Thurs) 10 Jul	6 - 7:30 (Mon-Thurs) 26 Jun
BASIC GRAMMAR	IELTS (Speaking + Vocab)	IELTS (Preparation)
1 - 2:30 (Mon - Thurs) 3 Jul 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 17 Jul	1 - 4:30 (Sat + Sun) 22 Jul 10-11:30 (Mon-Thurs) 26 Jun	4:30-7:30 (Sat + Sun) 22 Jul
BASIC WRITING	IELTS (Writing + Grammar)	IELTS (Writing+Grammar)
3:30 - 5 (Mon - Thurs) 31 Jul	7:30 - 9 (Mon - Thurs) 24 Jul	12:30-3:30 (Sat + Sun) 22 Jul

ရွှေဆိုက် July 7, 18, 21
မှတ်ပေးစရိတ်မဲ့ ပို့ဆောင်ခမဲ့
ဖုန်းနံပါတ်: 9500
Hotel (Visa) စားငြိမ်း: 75000
ဖော်ပြပြင်ကျိတ်စီမံကိန်း
လမ်းကျိုက်ရေကန်ခရိုင်၊ ဝမ်းဗိုင်း 35000
09421073634, 777636630

ကိုကျော်နိုင်
CAR RENTAL
မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်၊ စိတ်ချမ်းစေခြင်း
ခရီးသွားနှင့်ရန် ALPHARD,
HIACE (ဆာဆာ) ကားသစ်ကြီး
များဖြင့်ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသည်။
ဖုန်း: 09 25 358 2510

GUANGRI ELEVATOR
Hitachi Technology
Sale/ Installation/
Repair & Maintenance

ဓာတ်လျှောက်ရောင်းချ၊ တပ်ဆင်
ဖြုတ်ထုတ်နည်းသိမ်းခြင်း
ဖုန်း: 09 79 73 56789

၄-တန်းမှ ၉-တန်းအထိ အင်္ဂလိပ်စာ (နှစ်ပေါက်သင်တန်း) တွင်
Essay, Letter ကျောင်းစာနှင့်ဆက်စပ်၍ Speaking သင်သည်။
ဆရာမဒွေး (အင်္ဂလိပ်စာ) နာမည်
ဆရာမဒွေး ဝဇ္ဇာမောင်
B.A (Hons), M.A (English)
အင်္ဂလိပ် + မြန်မာ (၂) ကျောင်းတက်ခြင်းနှင့် ညီမျှသည့်သင်ကြားမှု
၂၂၄၊ ပန်းဆိုးတန်း (ထက်) ဝမ်းဗိုင်းအနီး၊ ရန်ကင်းမြို့
ဖုန်း: 01-375970, 09-5080104, 09-5047516

ဦးအောင်မိုးကျော်
ဤတန်းအားလုံးစာအုပ်(လုံးဝ) မကိုင်ဘဲသင်သည်
• Translation
အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (ကရောင်/အောင်မိုး)
စာအုပ်အပေါင်း ၈၀ ကျော်၊ လက်တွေ့လေ့ကျင့်သည့် ဝေါဟာရစာအုပ်များ
အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း အစုအဖုံ
• နိုင်ငံခြားသွားများနှင့်လေ့ကျင့်သည်
စာအုပ်အပေါင်း ၁၀၀ ကျော်၊ လက်တွေ့လေ့ကျင့်ရန်
• အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (Vol: 1,2,3,4) • စာအုပ်ရေးနည်း (Pre: Vol: 1,2,3) အကျင့်စာအုပ်
• ဝမ်းဗိုင်း၊ ဝမ်းဗိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်းသင်တန်း၊ ဆိပ်ကမ်းသင်တန်း၊ လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့
• 3924688 • 095171841

NELC
Don't Worry, Just Speak!

Communicative English Classes

- Intro
- Level -1,2,3
- Listening /Speaking -1 & 2
- Grammar
- IELTS Foundation

ဝေသည့် English Language အတန်းများကို
NELC တွင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့နံပါတ် - 526311, 523680 ဗိုလ်အောင်ကျော် - 01 256516 ~7 ဝဇ္ဇာမောင် - 09 91023900
နေပြည်တော် - 09 782009390 ပြင်ဦးလွင် - 09 400306019 လားရှိုး - 082 26611 တာချီလိတ် - 084 52572

ပါမောက္ခကြီးများ၊ တွဲဖက်ပါမောက္ခကြီးများ၊ ဒေါက်တာဘွဲ့ ရများ
ဂိုဏ်းတိုင်းရေးသားဖြေ ဖြေဆင်တည်းဖြတ်ထားသော
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း နက္ခတ်ခိုင် နဝမတန်း
ပြည်ပြည်စုံစုံသင်နည်းကန် ပြုပြင်ရေးစုံစုံသင်နည်းကန်

မြန်မာစာ - ဦးထွန်းသန်း (ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)	မြန်မာစာ - ဦးထွန်းသန်း (ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)
အင်္ဂလိပ်စာ - ဦးတင်ထွန်း (B.A-Eng)	အင်္ဂလိပ်စာ - ဦးတင်ထွန်း (B.A-Eng)
သင်္ချာ - ဦးမြင့်သန်း (တွဲဖက်ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)	သင်္ချာ - ဦးမြင့်သန်း (တွဲဖက်ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)
ဥပဒေ - Dr. သင်ဟောင်ထွန်း (ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)	ဥပဒေ - ဦးအောင်မြင် (ပုဂံဗေဒ)
ဓာတုဗေဒ - U.S.A. (တွဲဖက်ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)	ဓာတုဗေဒ - U.S.A. (တွဲဖက်ပါမောက္ခ-ဦးမိုး)
စိဗေဒ - ဦးသိန်းထွန်း (တွဲဖက်ပါမောက္ခ)	စိဗေဒ - Teacher.K (M.Sc) (ရန်ကင်းတက္ကသိုလ်)
ဘောဂဗေဒ - ဦးလှသိန်း (စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)	ဘောဂဗေဒ - ဦးလှသိန်း (စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)

တိုက်ရိုက်လင်းသည့်အဖြေများကို အမှတ်ပေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ ဖြေဆိုထားပါသည်။
အောင်မြင်စာပေ C/၃၄၊ နေကြာသာယာကုန်းလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
၀၉၇၃၀၅၀၁၁၄၊ ၀၉၅၁၂၉၇၀၊ ၀၉၅၅၀၁၁၅၄ အမြို့မြို့အနယ်နယ်တွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဒဿမတန်းအတွက် ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ အင်္ဂလိပ်စာ ဘာသာတွေကိုစိတ်မပူကြန့်တော့

ရူပ ဓာတု ဦးသိန်းတင်နိုး: B.E (EP) MIT ရဲ့ ကိုယ်တိုင် တန်းလုံးကျွတ် (၉၀) မှတ် အထက်နဲ့
ဂုဏ်ထူးထွက်အောင်သင်ခဲ့တဲ့ 90+PLUS Physics ၊ 90+PLUS Chemistry,
အင်္ဂလိပ်စာ Text Book 65 မှတ်အထက် ရစေမယ့် 65+PLUS English တို့ ထွက်ပြီ

ဖြန့်ချိရေး (ရန်ကင်း) - စာပေလောက၊ စာပေလောင်း၊ စာပေဟင်းလင်းအိုကြီး၊ အင်းဝ၊
ကျည်ညို၊ ငွေတိုက်၊ အင်းစိန်ဂေရို၊
လွှဲငွေ၊ ပြင်းစိုင်း၊
(ပန္နဲလေး) - ထွန်းဦး၊ ဒဂုံ၊ ဟောင်ဟောင်ပြင်၊
(ပုံရွာ) - အောင်မင်းမင်း၊ အပြင်သစ်၊ သူဇာဦး၊

စက်ခြံသုံး အဟုတ်တို့အတွက် စိတ်ညစ်ပင်နုပါနဲ့

မြင့် အင် ဆန်း
အဖြေဖြင့်နှင့် အကျွမ်းကျင်ဆုံး

- စက်ခြံကုသမှု အစီအစဉ်များ စက်ခြံအဟုတ်ကုသမှု
- တင်းတိပ်၊ ပွဲခြောက်ကုသမှု မျက်နှာအရေးအကြောင်းကုသမှု
- အသားဖြူဝင်းခြင်းအတွက်ကုသမှု

အဖြေဖြင့်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ ကိုယ်တိုင် ကုသပေးပါသည်။
အမှတ် - ၄၄၄၊ ၁၀၀၀၊ ရွှေဘိုသာလမ်း (အထက်)၊
(အထက်တန်းတို့နှင့် မျက်နှာဆိုင်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ပုဇွန် - ၃၀၂၂၄၇၊ ၂၅၆၀၄၅။
ဆေးခန်းသွေးဖြည့် ပွင့်ပါသည်။

Number One Directory in Myanmar
ရန်ကင်းရပ်ကွက်
WEBSITE နဲ့ MOBILE
မှတ်ပေးစည်း ဂိုဏ်း

SALES : 09-448001662 | www.yangondirectory.com

YANGON DIRECTORY
PRINT WEB MOBILE
EVERYTHING YOU NEED

MMRD

ကြော်ငြာ

တစ်လပြည့်ကုသိုလ်ပြု လွမ်းဆွတ်သတိရအမျှပေးဝေခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ပိဋကတ်သုံးပုံ၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ အလှူဒါယကာကြီး

ကွယ်လွန်သူ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မျိုးညွန့်(ငြိမ်း)

သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီး(ငြိမ်း)

အသက်(၉၀)၊ မြစ်သားမြို့

ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး ဦးမျိုးညွန့်သည် ၂၆-၅-၂၀၁၇ရက် (သောကြာနေ့) ည ၉:၅၅နာရီတွင် သတ္တဝါတို့ မလွန်ဆန်နိုင်သော ဖြစ်ပျက်နှစ်တန်လောကခံအရ အေးချမ်းစွာ ကွယ်လွန်ခဲ့ပါသည်။

ဖခင်ကြီးသည် သာသနာရေးဝန်ကြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်၌ နိုင်ငံတော် သံယုဒမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများ၏ ဩဝါဒကို ခံယူ၍ ဗုဒ္ဓမြတ်စွာ သာသနာတော် တည်တံ့ထွန်းကားပြန့်ပွားရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ၁၉၅၅ ခုနှစ်တွင် ဗုဒ္ဓဘုရားရှင် ဖွားမြင်ရာ နီပေါနိုင်ငံ လုဗ္ဗိနီဥယျာဉ်၌ ပြည်သူများ၏ ကုသိုလ်အဖြစ် တည်ထားသော “လောကမဏိစူဠာစေတီတော်”အား အကြီးအကဲများနှင့်အတူ ရွှေထီးတော်တင်လှူခြင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံ ပီကင်းမြို့မှ “ဗုဒ္ဓမြတ်စွာတော်”အား ပြည်သူများ ဖူးမြော်နိုင်ရန် ၁၉၉၄ ခုနှစ်တွင် တစ်ကြိမ်၊ ၁၉၉၆ ခုနှစ်တွင် တစ်ကြိမ် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပင့်ဆောင်ပူဇော်ခြင်း စသော ထူးခြားသည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ သာသနာပြုကုသိုလ်များပြုခဲ့ခြင်း၊ ဖခင်ကြီး ကွယ်လွန်သည့် ၂၆-၅-၂၀၁၇ ရက်မှစ၍ မိသားစုမှ ပြုခဲ့သော ရည်စူးကုသိုလ်များ၊ တစ်လပြည့် ၂၆-၆-၂၀၁၇ ရက်တွင် ဖခင်ကြီးအား ရည်စူး၍ နေအိမ်၌ ဗုဒ္ဓဘုရားရှင်အား ဆွမ်းခဲဖွယ်များ ကပ်လှူခြင်း၊ သံဃာတော်မြတ်(၁၀)ပါးအား ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ ဆေး၊ နဝကမ္မဝတ္ထုငွေများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း၍ ကုသိုလ်အမျှပေးဝေခြင်း၊ ရဲဘော်ရဲဘက်၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများအား ဧည့်ဝတ်ပြုလှူဒါန်းခြင်း။

ထိုသို့ ဖခင်ကြီး ကိုယ်တိုင်ပြုခဲ့သော သာသနာပြုကုသိုလ်များ၊ ကျန်ရစ်သူမိသားစုမှ ရည်စူး၍ ပြုပေးသော “ဒါန၊ သီလ၊ ဘာဝနာ” ကုသိုလ်အစုစုတို့ကို ဖခင်ကြီးအား ကုသိုလ်အမျှ(၃)ကြိမ် ပေးဝေပါသည်။ ဖခင်ကြီး ရောက်ရှိရာ မြင့်မြတ်သောဘုံဘဝမှ ကြားသိ၍ သာဓု(၃)ကြိမ်တိုင် ခေါ်ဆိုနိုင်ပြီး အသင်္ခတ ဓာတ်မြတ်သော နိဗ္ဗာန်သို့ သံသရာခရီးတိုတိုဖြင့် ရောက်ရှိဝင်စံနိုင်ပါစေ။

ဖခင်ကြီး ဦးမျိုးညွန့်နှင့်တကွ သံသရာခရီးသည်များအား (ကုသိုလ် အမျှ၊ အမျှ၊ အမျှ)ပေးဝေပါသည်။

(သာဓု၊ သာဓု၊ သာဓု)ခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ကျန်ရစ်သူဇနီး ဒေါ်ခင်လှတင်နှင့် သားသမီး၊ မြေး-မြစ်(မိသားစု)

(၁၀)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

ဦးမောင်မောင်ချစ်(U Charlie)

ကုန်သွယ်ရေး(ငြိမ်း)

(ဦးဘိုးဆိုင်-ဒေါ်မြင့်)တို့၏သား ဦးမောင်မောင်ချစ်(U Charlie) ကွယ်လွန်သည်မှာ ၂၆-၆-၂၀၁၇ ရက်တွင် (၁၀)နှစ်ပြည့်သော်လည်း နေ့စဉ် အမှတ်ရ တမ်းတဆဲပါ။ မောင်ချစ်အား ရည်စူးပြီး နေ့စဉ်လစဉ် (၁၀)နှစ်ပြည့် ပြုသမျှ ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို ရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်နိုင်ပါစေ။

ချစ်ဇနီး - Genevieve (Daw Jenny)

မီးရထားအငြိမ်းစား

သားသမီးများ - Glanville, Alfred

Thelma, (Vincent)

Perth, W. Australia

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါက်တာမျိုးမြင့်

ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားပညာရေးမူဝါဒကော်မရှင်

ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း)

(နိုင်ငံခြားရေး၊ ပညာရေး)

အသက်(၆၄)နှစ်

အမျိုးသားပညာရေးမူဝါဒကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒေါက်တာမျိုးမြင့် (ဒုတိယ ဝန်ကြီး၊ ငြိမ်း) (နိုင်ငံခြားရေး၊ ပညာရေး)သည် ၂၀-၆-၂၀၁၇ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇:၅၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အင်္ဂလိပ်စာဌာနမိသားစု

မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်

မီးဘေးရှောင် မလောင်ခင်တား

မြေညီထပ်ငှားမည်
လသာမြို့နယ်၊ လသာလမ်း(အထက် လမ်း) မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ရုံး မျက်စောင်း ထိုးပေး(၁၂၅x၆၀) မြေညီထပ်၊ ၂၂သိန်း။
ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၀၈၀၀၊ ၀၉-၅၁၄၁၆၆၇

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်ုပ် မတူးတူးမာ (ခ) ခင်ဝါဝါဌေး ၁၂/ကတတ(နိုင်) ၀၂၅၆၄၈ ကိုင်ဆောင် သူ၏ Passport No. MA 490170 စာအုပ်သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph : 09785014072

သင့်သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ

အမည်ပြောင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ကုလားကြီးစုကျေးရွာ၊ ကျောင်းလမ်းနေ ဦးကျော်လွင်-ဒေါ်ဇော်စန်းတို့၏သမီး မသူ လာသင်းအား ယနေ့မှစ၍ မသူလာဝင်းဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

ပျောက်ဆုံး
ကျွန်တော်၏ သင်္ဘောသားလုပ်သက် မှတ်တမ်းစာအုပ် (ရန်-၈၇၇၀/၁၄)မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၃၅၅၁၀

ဖခင်အမည်မှန်
၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်တွင် (အထက) မြောင်းတကာ၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ ဒသမတန်း(C)တွင် ပညာသင်ကြားသော မောင်ဇော်လင်းအောင်၏ ဖခင်အမည်မှန် မှာ ဦးကျော်ကျော်နိုင် ဖြစ်ပါသည်။ ဦးကျော်ကျော်နိုင် ၀၂/မာမာ(နိုင်)၀၀၀၀၀၉။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော်ဦးသောင်းစိန် (ခ) တင့်ကျော် ၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၂၅၂၇၇ ကိုင်ဆောင်သူ၏ Passport No. MA 490147 စာအုပ်သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph : 09250641132

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း

ဒါယိကာမကြီး

ဒေါ်နန်းခမ်းစိန် (ခ) ဒေါ်အိဆောင်

အသက်(၇၃)နှစ်

ဦးကျော်ထွန်းနိုင် - ဒေါ်ရီရီ၊ ဦးစိုင်းဝင်းလှိုင် - ဒေါ်ကေသီတို့၏ မိခင် ကြီး

ဒေါ်နန်းခမ်းစိန် (ခ) ဒေါ်အိဆောင် အသက်(၇၃)နှစ်သည် (၂၄.၆.၂၀၁၇)ရက်နေ့

တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူး

ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြင့်မြတ်ထွဋ်ခေါင်အင်တာနေရှင်နယ်ကုမ္ပဏီမိသားစု

ပင်လယ်ရေလှိုင်းရိုက်ခတ်ခံရသည့် လူနေအိမ်များ ယာယီရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ရေး စီစဉ်

ယူ-၁၅ ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ် တက်ရောက်ခွင့် အသင်းများထွက်ပေါ်

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

MFF 100 Plus Cup တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ယူ-၁၅ ဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ အုပ်စုပွဲများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းနှင့် ညနေပိုင်းတွင် သုဝဏ္ဏမြက်ခင်းတု ကွင်း၌ ကျင်းပရာ ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်လှမ်းနိုင်မည့်အသင်းအများစု ပေါ်ထွက်ခဲ့သည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသောပွဲများတွင် ကယားပြည်နယ်အသင်းက နေပြည်တော်အသင်းကို ခြောက်ဂိုး-သုံးဂိုး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)အသင်းက မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ အုပ်စု(က) ပွဲစဉ်များအပြီးတွင် ကယားပြည်နယ်အသင်းက သုံးပွဲစာစား သုံးပွဲနိုင်၊ ရမှတ်ကိုးမှတ်ဖြင့် အုပ်စုပထမ၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)အသင်းက သုံးပွဲစာစားနှစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲရှုံး၊ ရမှတ်ခြောက်မှတ်ဖြင့် အုပ်စုဒုတိယ ရရှိကာ ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်သွားသည်။

ညနေပိုင်းကျင်းပသောပွဲများတွင် အုပ်စု(ဂ)၌ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အသင်းက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို ငါးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး မွန်ပြည်နယ်အသင်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ နှစ်ဂိုးစီ သရေကျခဲ့သည်။ အုပ်စု (ဂ) ပွဲစဉ်များအပြီးတွင် မွန်ပြည်နယ်အသင်းက ရမှတ်ခုနစ်မှတ်ဖြင့် အုပ်စုပထမ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ရမှတ် လေးမှတ်ဖြင့် အုပ်စုဒုတိယဖြင့် ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်သွားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် အုပ်စု (ခ)မှ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း၊ အုပ်စု(ဃ)မှ ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းနှင့် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းတို့သည် အုပ်စုပွဲစဉ်များပြီးဆုံး



တိုင်းကြီးကျွန်း ဇွန် ၂၅
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် တိုင်းကြီးကျွန်းမြို့ရှိ ကပ္ပလီ(ဒေသ အခေါ်) နယ်မြေတွင် ဇွန် ၂၅ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက ပင်လယ်ကမ်းခြေ အနီး လူနေအိမ်များအောက်သို့ ပင်လယ်ရေလှိုင်းများ ဝင်ရောက်ရိုက် ခတ်နေကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ) ကပ္ပလီနယ်မြေတွင် ပင်လယ်ရေ လှိုင်း ဝင်ရောက်ရိုက်ခတ်မှုဒဏ်ခံနေရ သော လူနေအိမ် ၁၉ လုံးရှိပြီး လက်ရှိ အချိန်တွင် ပြိုကျပျက်စီးမှုများမရှိသေး သော်လည်း ဆက်လက်နေထိုင်ရန် မသင့်သည့်အခြေအနေတွင် ရှိသော ကြောင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဆောင်သော ဌာနဆိုင်ရာများက ဒေသခံများနှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း၍ ဒေသခံ ဦးမြင့်တင်၏မြေ၌ သုံးလခန့် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၂ သို့ ❖

မန္တလေးမြို့ လူထုစုပေါင်းစက်ဘီးစီးနင်းပွဲ ၂၅၀ ကျော် ပါဝင်ဆင်နွှဲ

နိုင်ငံတကာရိုးရာ လက်ဝှေ့ပိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြု လက်ဝှေ့ကစားသမားများ ရလဒ်ကောင်းများရရှိ

မန္တလေး ဇွန် ၂၅

စက်ဘီးစီးအားကစားနည်းကို ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး စိတ်ပါဝင်စားလာစေရန် စက်ဘီးစီးခြင်းဖြင့် တစ်မျိုး သားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ စက်ဘီးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနတို့ကြီးမှူး၍ (၁၃)ကြိမ်မြောက် လူထုစုပေါင်းစက်ဘီးစီးနင်းပွဲ (အောက်ပုံ) ကို ယနေ့နံနက် ၅ နာရီခွဲက စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁ သို့ □

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၅

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီး ဌာန မြန်မာနိုင်ငံရိုးရာ လက်ဝှေ့အဖွဲ့ ချုပ်မှူးကြီးမှူး၍ Modern Myanmar Synergy Group & H & S Group မှ စီစဉ်ကျင်းပသော မြန်မာ၊ ထိုင်း၊ ဥရတက်ကစွတန်၊ ကမ္ဘောဒီးယား လေးနိုင်ငံပါဝင်သော LETHWEI NATION FIGHT နိုင်ငံတကာရိုးရာ လက်ဝှေ့ပိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲကြီးကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ရှိ သိမ်ဖြူ လက်ဝှေ့အားကစားရုံ၌ ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ လက်ဝှေ့ပြိုင်ပွဲကြီးတွင် ပြည်တွင်းတွဲဆိုင်းနှစ်ဆိုင်းနှင့် ပြည်ပတွဲ ဆိုင်းငါးဆိုင်း စုစုပေါင်း တွဲဆိုင်းခုနစ်ဆိုင်း ဖြင့် ငါးချီယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ခဲ့ကြသည်။ စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၅ သို့ ○



စောဂေါ်မုဒို(သတ္တိ) မြန်မာနှင့် ပရောစမေ့(ခ) ဝိလုစ်(ထိုင်း)တို့ ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်စဉ်။ ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)



BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY

(၁၂)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကန်း ဆက်ကပ်ပွဲနှင့် ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း

ရန်ကုန်မြို့ရောက် အင်းလေးမိသားစုနှင့် မိတ်ဆွေများ၏ (၁၂)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်ပွဲ တရားနာရေစက်ချပွဲနှင့်အတူ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီးများအား ဂုဏ်ပူဇော်ပွဲတော်အဖြစ် အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ ဝါဆိုလဆန်း(၉)ရက် - ၂-၇-၂၀၁၇ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
တရားနာရေစက်သွန်းချမည့်အချိန် - နံနက် ၈:၀၀နာရီ
အကျွေးအမွေးကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၁၁:၀၀နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - ရွှေတိဂုံတောင်ဘက်မုခ်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၁-၃၇၅၆၂၆၊ ၀၉-၄၂၀၇၇၀၇၇

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ဌာနခွဲအသီးသီးတွင် လိုအပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသုံးစာရေကိရိယာပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-
(က) ရုံးသုံးစာရေကိရိယာပစ္စည်း (၁၃၂)မျိုး
(ခ) ကွန်ပျူတာဆက်စပ်ပစ္စည်း (၄၁)မျိုး
(ဂ) မိတ္တူကူးစက်ဆက်စပ်ပစ္စည်း (၂၈)မျိုး
၂။ တင်ဒါရောင်းချမည့်ရက် - ၂၆-၆-၂၀၁၇ရက်မှ ၀၄-၇-၂၀၁၇ရက်ထိ (ရုံးချိန်အတွင်း)
၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ထောက်ပံ့/ဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ ရုံးအမှတ်(၄၃) နေပြည်တော်
၄။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပိတ်ရက် - ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက်၊ ၁၃:၀၀ နာရီ
၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ထောက်ပံ့/ဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ၊ ရုံးအမှတ်(၄၃)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၁၂၃ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေးကော်မတီ

Mighty Days Travel "Voyage of lifelong remembrance"
Jul. 19 ဇီယက်နမ် (ဟိုချီမင်း-မွေ့နဲ-ဒါလတ်) (၅ရက်-၄ည) USD 430
Jul. 19 ဘန်ကောက် - ပတ္တရား - အယုဒ္ဓယ (၅ရက်-၄ည) USD 530
Jul. 29 စကာပူ (၄ရက်-၃ည) USD 640
Jul. 31 ဥရောပ ၃ နိုင်ငံ (အီတလီ-ဆွစ်ဇာလန်-ပြင်သစ်) (၁၁ရက်-၁၀ည) USD 3750
Aug. 17 ဇီယက်နမ် (ဟိုချီမင်း-မွေ့နဲ-ဒါလတ်) (၅ရက်-၄ည) USD 430
Aug. 19 ဘန်ကောက် - ပတ္တရား - အယုဒ္ဓယ (၅ရက်-၄ည) USD 530
တိုက်အမှတ် ၁၃၀၊ အခန်းအမှတ် ၅၊ ဗားကရာလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉ ၇၇၄ ၈၉၉ ၉၂၀၊ ၀၁ ၂၃၀ ၄၉၃၇

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ခရီးသွား(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၈၇၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၆/၁)၊ (၈၇)ရပ်ကွက်၊ ခရီးသွား(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ဦးချစ်ရွှေ [၁၂/၁၀၀(နိုင်)၀၉၀၆၄၇]အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား ပါမစ်မြေအမည်ပေါက် ဦးချစ်ရွှေထံမှ အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူသူ ဒေါ်နန်းသင်းသင်းမော်(၁၂/၁၀၀(နိုင်)၀၉၇၃၂၂)မှ မြေအပါမစ်ပေးပို့ကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ ခွဲခန်းထောက်ခံချက်၊ ကျွမ်းကျင်သူ၊ ဌာနတွင် ကိုယ်တိုင်ဝန်ဆောင်မှုရှိ ပါမစ်ပေးပို့ကြောင်း ဝန်ဆောင်မှုလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာတွင် (၁)ထပ်ပျဉ်ထောင် (၁)လုံးရှိပြီး တွင်ရှိသည့် မြေပြင်အကျိုးအား အစောင့်ထားရှိပါသည်။ အစောင့်ထားရှိခြင်းအတွက် တာဝန်ယူကြောင်းစာအမှတ်-၄၈၁ (၁၇-၅-၂၀၁၇) ဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးပို့ ပါမစ်ပေးပို့ကြောင်း နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် (ဝန်)လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
၄၄၄၄
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်သာယာရေးကော်မတီ
မလဲလှေ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန ဆေးဝါးဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနရှိ ခရိုင်၊ မြို့နယ်နှင့် တိုက်နယ် ဆေးရုံများအတွက် လိုအပ်သော FDA အသိအမှတ်ပြုဆေးဝါး၊ ဓာတ်ခွဲခန်းသုံး ဆေးများ၊ ဓာတ်မှန်ဖလင်နှင့် ဆေးရည်များ ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ ရွေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၃-၇-၂၀၁၇ ရက်၊ တင်ဒါပိတ်မည့် ရက်နှင့်အချိန် - ၂-၈-၂၀၁၇ ရက် - ညနေ ၄ နာရီ
၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များနှင့် ပစ္စည်းများစာရင်း အသေးစိတ်ကို သိရှိလိုပါက နေ့စဉ် ရုံးချိန်အတွင်း တိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ၆၂လမ်း၊ စံပယ်လမ်းနှင့် သရဖီလမ်းကြား (သူနာပြုတက္ကသိုလ်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)သို့ လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနမှ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၈၀၀၈၃၊ ၀၉-၇၇၄၈၀၁၇၇

iPhone7 နှင့် အခြားဆုကြီးများ ကံထူးဖို့ အခုပဲ TG လက်မှတ်များဝယ်ကြဖို့
ကံစမ်းမဲကာလ- ယခုမှစ၍ ၂၀၁၇ ဇွန်လ ၃၀ ရက်အထိ ကံစမ်းမဲများကို ဇူလိုင်လ ၃ရက်နေ့ ဖောက်ပေးမည်။
1st Prize iPhone 7
2nd Prize Dell Laptop
3rd Prize Bangkok Ticket
လေယာဉ်ပျံလက်မှတ် ကိုလံဘတ်(စ်) 01- 229245, 2316245, 378535, 02 60956

Develop By တကောင်ဘွားကုမ္ပဏီလီမိတက် TA GAUNG BWAR CO.,LTD.
● AYA Bank နှင့် ချိတ်ဆက်၍ အသင့်နေထိုင်နိုင်မည့် အခန်းများအား (၁၀) နှစ် အရစ်ကျ Hire Purchase System ဖြင့် ငွေပေးချေနိုင်ခြင်း...
● တိုက်ခန်းဝယ်ယူသူအားလုံးအတွက် စုပေါင်းမြေပိုင်ဆိုင်မှု ရရှိခြင်း...
One Unit - 2 Carparks, ကျယ်ဝန်းသော GYM နှစ်ထပ်ခန်းမ၊ Infinity Swimming Pool၊ ကျယ်ဝန်းသော Relax Area & Garden, Mini Mart, Coffee Shop အစရှိသည့် Facilities ပြည့်စုံသော Condominium တွင် 1000 Sqft မှ 2300 Sqft အကျယ်အဝန်းရှိ အဆင့်မြင့် ပြင်ဆင်ပြီး အခန်းများအား ငှားရမ်းပေးပါသည်။
(၁၈) ထပ်အဆောက်အဦ၏ ပြီးစီးမှု...

GRAND MYANTHAR CONDOMINIUM
No (204), Bogyoke Aung San Road, Botahtaung Township, Yangon.
Hot Line : 09 830 2000, 09 830 2888, 09 830 3888
Email : tagaungbwarcompany@gmail.com , Facebook : Ta Gaung Bwar

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

